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Stemgerechtigden totaal: 90 51 

 52 

Agenda: 53 

 54 

1. Opening 55 

2. Vaststellen agenda 56 

3. Mededelingen 57 

4. Bespreking Notulen 54ste ALV 58 

5. Vaststellen Notulen 54ste ALV 59 

6. Bespreking HR toevoeging Bestuurskleding 60 

7. Stemming HR toevoeging Bestuurskleding 61 

8. Bespreking Voorstel Reiscommissie 62 
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12. Stemming Kandidaten 66 

13. W.V.T.T.K. 67 

14. Rondvraag 68 

15. Sluiting 69 

 70 

Conform de Motie Tol wordt voor aanvang van de vergadering het ismuslied gezongen. 71 

 72 

Opening 73 

Bob Smits opent de vergadering om 19.03 uur en begint met de feitjes van de dag. 74 

 75 

Vaststellen agenda 76 

Bob Smits geeft aan dat er een motie is ingediend door Lars Meijer. Er moet gestemd worden of deze 77 

op de agenda komt. 78 

Lars Meijer leest zijn motie voor. 79 

 80 

Nijmegen, 24 mei 2016 81 
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Geachte 55e ALV der studievereniging ismus, 82 

 83 

Gezien het feit dat oud-studenten van de Radboud Universiteit officieel geen lid mogen zijn van ismus 84 

en dit voor ismus naast minder contributie inkomsten ook negatieve gevolgen kan hebben voor de 85 

bestuursbeurzen van het bestuur van ismus, heb ik een voorstel. Om oud-studenten toch een soort van 86 

lidmaatschap te kunnen bieden stel ik voor om een wijziging in artikel 4, lid 1 van het Huishoudelijk 87 

Reglement toe te passen. Het minimale bedrag waarvoor iemand donateur van ismus dan worden, 88 

moet worden verlaagd naar tien euro. Hierdoor kunnen oud-studenten voor hetzelfde bedrag alsnog 89 

‘lid’ blijven van ismus en zal de drempel om ‘lid’ te blijven laag liggen omdat het minimale 90 

donateurbedrag gelijk staat aan het bedrag van het lidmaatschap. Door deze wijziging zullen er 91 

mogelijk minder inkomsten verloren gaan voor ismus, doordat er meer donateurs zullen komen. 92 

 93 

Concreet moet dit leiden tot de volgende HR-wijziging: 94 

 95 

Huidig artikel: 96 

 97 

ARTIKEL 4 98 

 99 

1. Het donateurschap verkrijgt men door vrijwillige donatie van een door de donateur te 100 

bepalen bedrag aan de vereniging met een minimum van vijftien euro. 101 

 102 

Dit moet veranderd worden in: 103 

 104 

ARTIKEL 4 105 

 106 

1. Het donateurschap verkrijgt men door vrijwillige donatie van een door de donateur te 107 

bepalen bedrag aan de vereniging met een minimum van tien euro. 108 

 109 

Met vriendelijke groet, 110 

 111 

Lars Meijer 112 

 113 

 114 

Bob Smits legt de stemprocedure uit. 115 

Rens Verhaegh leest het quorum voor. 116 

 117 

Stemgerechtigden aanwezig: 34 118 

Stemgerechtigde machtigingen: 20 119 

Stemgerechtigden totaal: 54 120 

 121 

Stemmen Voor: 47 122 

Stemmen Tegen: 0 123 

Onthouding: 7 124 

 125 

De motie van Lars Meijer wordt aan de agenda toegevoegd als punt 10 126 
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 127 

Mededelingen 128 

Bob Smits geeft aan dat er een volle agenda is en dat hij alles goed wil bespreken, maar met iets meer 129 

tempo dan gebruikelijk. Hij wil bij de bespreking van de kandidaten een maximumtijd aanhouden van 130 

een half uur, omdat de ALV anders mogelijk niet voorbij is voor ’t Haantje sluit. 131 

 132 

Bespreking Notulen 54ste ALV 133 

Bob Smits geeft aan dat de notulen per pagina besproken zullen worden. 134 

 135 

Pagina 3 136 

Ruud Penders vraagt of er nog ruimte is voor het organiseren van een activiteit voor masterstudenten. 137 

Hij wil weten of dit al gebeurd is of nog gaat gebeuren. 138 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur hiernaar heeft gekeken, maar dat dit door een volle jaarplanning 139 

niet meer gaat lukken. 140 

 141 

Pagina 4 142 

Pol Muffels is benieuwd of er al docenten donateurs zijn. 143 

Bob Smits had dit willen doen bij het verspreiden van de almanak. Dat is te laat voor deze ALV, en als 144 

er nu nog naar gevraagd wordt docenten in de war kunnen raken met volgend jaar. 145 

Ruud Penders vindt dit jammer, omdat er tijdens de vorige ALV gezegd is dit zo snel mogelijk te regelen. 146 

Nu vindt hij het inderdaad te kort dag. 147 

Bob Smits bevestigt dit. 148 

Lars Meijer heeft de vorige keer aangegeven dat Merel van ’t Leven de commissies moet uitnodigen 149 

voor de ALV. Hij vindt het goed dat ze deze keer wel iedereen heeft uitgenodigd, waarvoor zijn 150 

complimenten. 151 

Ruud Penders geeft aan dat het bestuur zou gaan babbelen met Kristof Jacobs over LinkedIn. Hij wil 152 

weten of dat nu wel is gebeurd. 153 

Bob Smits bevestigt dit. De alumnivereniging heeft nu een nieuw bestuur en de verantwoordelijkheid  154 

over de LinkedIn ligt nu niet meer bij hem. Hij leest wel de mail mee en heeft contact met Kristof 155 

Jacobs. 156 

Ruud Penders vraagt of de wasmus LinkedIn dan opgedoekt wordt. 157 

Bob Smits bevestigt dit. 158 

 159 

Pagina 5 160 

Ruud Penders wil weten of we bij de huisvesting een beamer krijgen, of er over de verhuizing al een 161 

enquête is geweest en wil dat Bob Smits wat vertelt over de huisvesting. 162 

Bob Smits geeft aan dat er geen enquête is geweest. Hij heeft van de faculteit begrepen dat de 163 

verbouwing af is in 2018, en dan is er waarschijnlijk weer veel veranderd. Er is wel overleg geweest, 164 

maar de architect heeft al vijf maanden niets meer van zich laten horen. Er is een wensenlijstje 165 

ingeleverd, dat ook oké was, maar het proces ligt nu stil, ook omdat de verbouwing weer is verschoven. 166 

Ruud Penders geeft aan dat hij nog geen promotie heeft gezien voor het Politicologenetmaal van het 167 

NKWP, en wil weten of daar nog iets mee gedaan wordt. 168 

Bob Smits heeft namens het PvP contact gehad met het NKWP. Er zal namens het NKWP een 169 

afgevaardigde plaatsnemen bij de komende vergadering, zodat er beter contact gelegd kan worden. 170 
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Dit jaar is er wat minder contact geweest, maar daar moeten we als twee partijen uitkomen. Het 171 

etmaal is niet gepromoot, omdat er eerst afspraken gemaakt moeten worden. 172 

Lars Meijer vindt het jammer dat er de laatste weken zeer slechte gepromoot wordt vanuit Facebook 173 

en vooral via de posters. Hij vindt het handig om wel goed te blijven promoten, met nog twee lezingen 174 

en de ALU op het programma. 175 

Bob Smits geeft aan dat Lars Meijer zeker gelijk heeft over de posters, en dat er posters aankomen 176 

voor de lezing van Gertjan Segers. Hij geeft aan dat de evenementen wel gemaakt zijn, maar dat er 177 

inderdaad meer gepromoot mag worden. Hij voegt hieraan toe dat er morgen een mail komt over de 178 

ALU, die zal plaatsvinden op 9 juni.  179 

Dyon Bambacht vraagt of de kascontrolecommissie naar de ALU mag komen. 180 

Bob Smits zegt dit toe. 181 

 182 

Pagina 6 183 

Pol Muffels vraagt of er dit jaar nog membership cards komen of dat dit definitief van de baan is. 184 

Bob Smits geeft aan dat hier nog steeds naar gekeken wordt, en dat er ook contact hierover is geweest 185 

met andere verenigingen. Het blijft het projectje van dit bestuur, maar het valt dit jaar niet meer te 186 

realiseren. 187 

Pol Muffels constateert dat het plan dus gewoon de prullenbak in gaat. 188 

Bob Smits ontkent dit. Hij geeft aan dat het meegenomen gaat worden in de inwerking, en wil er samen 189 

met het nieuwe bestuur iets moois van maken. 190 

 191 

Notulen als geheel 192 

Ruud Penders heeft een kleine opmerking. Hij vindt een deel van de antwoorden oké, maar van een  193 

ander deel denkt hij hé, jullie zitten nog twee maanden in functie, dus probeer nog enthousiasme te 194 

tonen en er een feestje van te maken. 195 

Lars Meijer wil zijn complimenten geven aan Jordi Uijens voor het feit dat de notulen er weer goed 196 

uitzien. Hij vindt het wel een minpuntje dat er veel witregels in staan. 197 

Jordi Uijens bedankt Lars Meijer voor de complimenten en geeft aan dat dit per ongeluk is gegaan. 198 

Christiaan Boeren geeft aan dat op pagina 16 de naam van Bas Wijnsouw mist in een regel en dat er 199 

nu zijn naam staat. Hij geeft aan dat hij niet kan squashen. 200 

 201 

Stemming Notulen 55ste ALV 202 

De notulen worden per acclamatie vastgesteld. 203 

 204 

Bespreking HR toevoeging Bestuurskleding 205 

Bob Smits geeft aan dat de ALV het hier vorige keer over heeft gehad, en wil daarom meteen overgaan 206 

tot stemming. 207 

Pol Muffels is het hier niet mee eens. Veel mensen hebben die discussie niet meegemaakt, en dus 208 

moet het even uitgelegd worden. 209 

Bob Smits legt uit dat er het afgelopen jaar een discussie is geweest tussen de ALV en het bestuur over 210 

het bedrukken van de pakken. Lars Meijer heeft vorige keer een motie ingediend tot een wijziging in 211 

het HR, waardoor het vanaf nu verplicht wordt om de pakken te bedrukken met naam en functie als 212 

er een vergoeding vanuit ismus voor wordt gegeven. 213 

Remco Frank geeft aan dat hij de vorige keer schitterde in afwezigheid, maar geeft aan dat deze hele 214 

discussie ontstaan is door de verhoging van de vergoeding voor bestuurskleding. Stel dat die weer 215 
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terug zou gaan naar 50 euro per persoon, wil hij weten of de pakken dan nog steeds bedrukt moeten 216 

worden. 217 

Bob Smits geeft aan dat als er geld ontvangen wordt van ismus het een ismuspak moet worden met 218 

naam en functie. Hij bevestigt dat de discussie gestart is door de betreffende verhoging. 219 

Remco Frank wil weten wat dan de kern is van de discussie. 220 

Bob Smits geeft aan dat deze discussie gaat over representativiteit. 221 

 222 

Stemming HR toevoeging Bestuurskleding 223 

Bob Smits legt de stemprocedure uit. 224 

Rens Verhaegh leest het quorum voor. 225 

 226 

Stemgerechtigden aanwezig: 39 227 

Stemgerechtigde machtigingen: 20 228 

Stemgerechtigden totaal: 59 229 

 230 

Voor: 35 231 

Tegen: 9 232 

Onthouding: 15 233 

 234 

Het nieuwe Artikel 17 is toegevoegd aan het Huishoudelijk Reglement. 235 

 236 

Bespreking Voorstel Reiscommissie 237 

Merel van ’t Leven leest het voorstel voor. 238 

 239 

Geachte 55ste Algemene Ledenvergadering, 240 

 241 

Enkele weken geleden is een groep ismi teruggekeerd van een mooie studiereis naar Boedapest, 242 

Bratislava en Brno. Deze reis is erg goed verlopen en wij kijken er met veel plezier naar terug. Echter 243 

zijn er in de aanloop naar de reis enkele kleine problemen geweest. Deze zaten hem met name in het 244 

feit dat de commissie lange tijd moeite had om een bestemming te vinden. 245 

 246 

Wij denken dat dit soort problemen in de toekomst te voorkomen zijn. Als er op een eerder tijdstip een 247 

reiscommissie gevormd wordt, is het voor die commissie makkelijker om een geschikte bestemming te 248 

vinden, en mogelijk ook tegen lagere prijzen. Zo zijn vliegtickets vaak goedkoper als ze eerder geboekt 249 

worden. Ook is het misschien een mogelijkheid om te gaan kijken naar bestemmingen die verder weg 250 

liggen. Daarnaast geeft dit de commissie ook ruim de tijd om een voldoende academisch programma 251 

samen te stellen, zodat de subsidie van het SNUF gegarandeerd wordt. Tot slot is het op deze manier 252 

makkelijker om docenten te vinden die ons willen vergezellen tijdens de meivakantie. 253 

 254 

Dit in overweging nemende, willen wij het volgende voorstellen. De reiscommissie zal dit jaar nog voor 255 

de zomervakantie ingesteld worden in samenwerking met het nieuw te kiezen bestuur. In deze 256 

commissie moeten dan één of twee plaatsen open blijven voor nieuwe eerstejaars, die na de zomer de 257 

commissie kunnen versterken. Als blijkt dat dit inderdaad een effectieve maatregel is, zien wij graag 258 

dat dit voorstel definitief wordt ingevoerd. 259 

 260 
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Met vriendelijke groet, 261 

 262 

Het XVe bestuur der studievereniging ismus 263 

 264 

Bob Smits  - voorzitter 265 

Jordi Uijens  - secretaris 266 

Stan van Moorsel - penningmeester 267 

Merel van ’t Leven - commissaris interne betrekkingen 268 

Rens Verhaegh  - commissaris externe betrekkingen 269 

 270 

Bob Smits verduidelijkt dat dit voorstel geen sneer of iets dergelijks vormt naar de reiscommissie van 271 

afgelopen jaar. We hebben een leuke en goede reis gehad, maar dit kan een goede oplossing zijn om 272 

de reis goedkoper te maken, via bijvoorbeeld de vliegtickets, en docenten op tijd te kunnen vragen. 273 

Bram Geurkink ziet het voordeel van dit plan en vindt het vragen van docenten goed en belangrijk, 274 

maar we weten nu al dat we weer gaan in de meivakantie, waarbij vertrek op vrijdag of zaterdag niet 275 

uitmaakt. Met betrekking tot de reis zelf denkt hij dat je niet in september al een lijst kunt ophangen 276 

voor de reis, omdat je niet weet hoeveel vliegtickets je moet boeken. 277 

Merel van ’t Leven geeft aan dat de tickets altijd geboekt worden voor de lijst bekend is. 278 

Bram Geurkink wil weten hoe ver van tevoren er geboekt wordt. 279 

Stan van Moorsel geeft aan dat dit vroeg in het jaar gebeurt en dat het altijd gaat om 42 tickets. Het 280 

eerder boeken van de tickets betekent niet dat de inschrijving ook eerder open gaat. 281 

Bram Geurkink is benieuwd naar het verschil in prijzen tussen september en november en wil weten 282 

of dit ook is uitgezocht. 283 

Merel van ’t Leven geeft aan geen strakke bedragen te kunnen presenteren over hoe veel het scheelt, 284 

maar dat er wel een duidelijk verschil is. 285 

Lars Meijer geeft aan dat het wel zo is dat vliegtickets voor de zomer veel goedkoper zijn dan erna. 286 

Ook is boeken in november of december altijd duurder dan in september of oktober. Volgens hem 287 

hoeft er niet noodzakelijk voor de zomer geboekt te worden, maar wel snel erna. 288 

Bram Geurkink geeft aan dat dat ook kan als de commissie in september opgestart wordt. 289 

Lars Meijer geeft aan dat dat zo snel niet gaat. 290 

Yaël van Drunen geeft aan dat de docenten dit jaar ook vroegtijdig gevraagd hadden kunnen worden. 291 

Nu is er ook iemand mee geweest die niet van onze eigen vakgroep was. Dat vindt ze zodoende geen 292 

argument. Voor de rest vindt ze het een prima voorstel, maar ze vindt dat dit voor veel andere 293 

commissies ook kan gelden. Op die manier kunnen er bijvoorbeeld lezingen geregeld worden voor 294 

september en oktober. Het zal niet voor alle commissies van toepassing zijn, maar ook niet alleen voor 295 

de reiscommissie. Ze vraagt het bestuur om daar goed over na te denken. 296 

Bob Smits geeft aan dat er al lezingen voor september geregeld zijn. 297 

Maren Backbier vraagt of dat betekent dat de commissie voor de zomer een bestemming kiezen, of 298 

dat voor de zomer de commissie ingesteld wordt zodat zij tijdens de zomer een bestemming kunnen 299 

kiezen. Anders moet er heel snel gekozen worden. In de zomer kunnen mensen ook op vakantie zijn 300 

en niet in Nijmegen, dus ze vraagt zich ook af hoe praktisch dat is. 301 

Bob Smits geeft aan dat de commissie dit jaar aangesteld wordt, en dat hij geen bestemming verwacht 302 

in drie weken. Er is vast wel een moment in de vakantie dat iedereen in Nederland is. Die momenten 303 

kunnen gebruikt worden om te brainstormen, zodat er meteen begin september gehandeld kan 304 

worden. 305 
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Dominic Kok geeft aan dat het bestuur voor de vakantie de commissie wil beginnen met ouderejaars 306 

en er in september eerstejaars bij wil doen, die de rest niet kennen. Hij wil weten of het bestuur niet 307 

bang is om eerstejaars in het diepe te gooien, zonder dat ze op sleeptouw genomen worden. 308 

Bob Smits geeft aan dat dit voor eerstejaars een mooie ervaring is, en dat zij ismus goed kunnen leren 309 

kennen via ouderejaars. Op die manier komen eerstejaars goed op hun plek terecht. 310 

Gijs Hablous wil aanhaken bij Maren Backbier. Er is misschien wel een moment in de vakantie dat de 311 

commissie kan samenkomen, maar dit plan sluit mensen uit met een lange zomervakantie. 312 

Merel van ’t Leven geeft aan dat er met dit voorstel binnen nu en twee of drie weken een commissie 313 

is, die misschien wel voor en na tentamens nog bij elkaar kan komen. Dan is er al een begin, en hoeft 314 

er niemand uitgesloten te worden. 315 

Gijs Hablous begrijpt de argumenten voor, maar denkt niet dat mensen in de tentamenperiode nog 316 

serieus aan de slag kunnen gaan. 317 

Ruud Penders vindt het een enorm goed voorstel en vindt het getuigen van visie. Het volgende bestuur 318 

kan bijeenkomen tijdens de Introductie en in de tweede week van september inschrijven. De nieuwe 319 

leden kunnen dan beginnen in oktober. Hij denkt dat sommige mensen te veel beren op de weg aan 320 

het maken zijn. 321 

Maud Gorissen is het wel eens met Dominic Kok. Ze vindt het leuk dat er later nog eerstejaars bij 322 

komen, maar zij hebben dan geen deel in het proces van een bestemming kiezen en zullen zich klein 323 

voelen in een hechte groep waaraan ze worden toegevoegd. 324 

Bob Smits geeft aan dat er nu in de lustrumcommissie eerstejaars in groep met ouderejaars zijn 325 

geplaatst, wat ook geen probleem vormt. 326 

Stan van Moorsel geeft aan dat er ook bij de lustrumcommissie het plan is om er mensen bij te zetten. 327 

In het concrete geval van de reis zijn zij dan niet bij het kiezen van de bestemming betrokken, maar 328 

wel bij het regelen van de hostels en de activiteiten. Hij ziet ook de negatieve punten, maar vooral veel 329 

voordelen. Het feit dat het nog nooit gedaan is, maakt het niet per se iets slechts. 330 

Lowieke Vermeulen vindt wel dat er dan minstens twee eerstejaars in de commissie moeten, anders 331 

kan er iemand echt buiten de groep vallen. 332 

Maren Backbier gelooft best dat de eerstejaars meekunnen in de lustrumcommissie, maar in dit geval 333 

zijn er al eerder beslissingen genomen. De eerstejaars beginnen dus drie maanden later en zijn niet 334 

betrokken bij alles. De eerstejaars zijn zo ook niet bij de taakverdeling, of er wordt alsnog pas in 335 

september gestart. 336 

Merel van ’t Leven geeft aan dat in principe alleen de bestemming gekozen wordt voor de eerstejaars 337 

erin komen. Verder wordt er nog niks besloten, dus ze komen wel terecht in het proces van taken 338 

verdelen en dergelijke. Ze missen de rest niet. 339 

Gijs Hablous heeft wel sympathie voor dit idee. Hij begrijpt de redenering en gunt het bestuur het 340 

uitproberen van dit plan, maar vindt wel dat het volgende bestuur hier ook invloed op moet hebben. 341 

Er moet de mogelijkheid zijn om dit later nog af te stemmen. In de Introductie moet de focus liggen op 342 

de inwerking en de reiscommissie. Wel ziet hij het punt nog steeds niet zo. 343 

Bob Smits geeft aan dat het kandidaatsbestuur straks bekend is als het goed is. Zij kunnen meteen aan 344 

de slag met deze commissie en krijgen veel inspraak, zeker de commissaris interne betrekkingen. Wat 345 

betreft de inwerking ziet hij het probleem niet, als de eerstejaars die erbij komen bij de hand genomen 346 

worden door ouderejaars om samen een hele mooie reis neer te zetten. 347 

Remco Frank vraagt zich af of er in eerdere jaren nooit echt een probleem is geweest. Het afgelopen 348 

jaar zijn er misschien wel problemen geweest, maar eerder bij de lezingcommissie. Hij ziet het 349 

probleem niet. 350 
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Bob Smits vindt ook dat er geen probleem was met de reiscommissie of dat de reis niet leuk was, en 351 

geeft aan dit te willen doen om te kijken of de vliegtickets zo goedkoper geboekt kunnen worden. 352 

Ruud Penders vindt dat Remco Frank conservatief aan het kijken is wat er beter kan. Hij moet als 353 

liberaal naar de kosten-baten analyse kijken en kijken wat er beter kan. 354 

Lars Meijer vindt dat er niet op de man gespeeld moet worden en dat oud-bestuursleden te veel 355 

vasthouden aan hun eigen ervaringen. Vorig jaar was het een lucky shot en is de reis door een fout van 356 

de luchtvaartmaatschappij goedkoper uitgevallen. Hij heeft al gekeken en tickets zijn nu veel 357 

goedkoper, dus waarom zouden we het niet proberen. Wordt het niks, dan wordt het niks. Hij is ook 358 

niet bang dat de eerstejaars niet ingepast kunnen worden in de reiscommissie, omdat de rolverdeling 359 

niet per se bij de eerste vergadering geregeld hoeft te worden. 360 

Dyon Bambacht vindt het goed dat het bestuur dit via de ALV wil spelen. Hij vindt dat het bestuur deze 361 

kans verdient, en wat maakt het eigenlijk uit als het misgaat? Het slechtste wat er kan gebeuren is als 362 

twee eerstejaars zich niet thuis voelen in een commissie. 363 

Remco Frank heeft nog een vraag over verantwoordelijkheid. Als in september de tickets geboekt 364 

worden, is dit bestuur nog KvK verantwoordelijk. Hij wil weten of hierover is nagedacht. 365 

Stan van Moorsel geeft aan dat de vliegtickets in zijn boekjaar vallen als ze voor september gedacht. 366 

Voor de Kamer van Koophandel is het bestuur tot oktober verantwoordelijk, maar als dat strak 367 

nageleefd wordt kan het kandidaatsbestuur helemaal niks doen. Het komt erop neer dat het bestuur 368 

de commissie wil vormen in samenspraak met het kandidaatsbestuur. Hij ziet het probleem niet. 369 

Yaël van Drunen vindt dat ze het dan maar gewoon moeten doen. Maar het hoeft niet via de ALV. Het 370 

bestuur kan dit gewoon doen met de feedback die ze nu hebben. 371 

Maren Backbier is heel kritisch, maar is voor uitproberen als er goed over na is gedacht. Ze wil graag 372 

nog weten wat er gedaan wordt met ouderejaars die in september nog in de commissie willen. 373 

Bob Smits is in principe voor nieuwe eerstejaars, maar wil bij uitzonderingen rekening houden met 374 

ouderejaars. 375 

 376 

Stemming Voorstel Reiscommissie 377 

Bob Smits geeft aan dat de stemprocedure hetzelfde is als bij de vorige stemming. 378 

Rens Verhaegh leest het quorum voor. 379 

 380 

Stemgerechtigden aanwezig: 54 381 

Stemgerechtigde machtigingen: 26 382 

Stemgerechtigden totaal: 80 383 

 384 

Voor: 66 385 

Tegen: 5 386 

Onthouding: 9 387 

 388 

Het voorstel over de reiscommissie is aangenomen. 389 

 390 

Bespreking motie Wasmus 391 

Lars Meijer leest zijn motie nogmaals voor. 392 

Lars Meijer licht toe dat dit te maken heeft met de regels die het SNUF hanteert voor de verdeling van 393 

de bestuursbeurzen. Daarnaast is het toevoegen van dit artikel goed voor de financiën, aangezien meer 394 

mensen voor tien euro donateur zullen willen worden dan voor vijftien euro. De secretaris moet dan 395 
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bij uitschrijvingen mailen of mensen vriend van ismus willen worden. Die mensen blijven dan recht 396 

houden op bijvoorbeeld een Heraut en een almanak. 397 

 398 

Manouk Smeets vindt dit een goed idee, maar wil een kanttekening plaatsen omtrent de 80-20 399 

regeling. Ze vraagt of deze donateurs dan als leden meegeteld worden. 400 

Lars Meijer ontkent dit. 401 

Bas Romeijn geeft aan dat het dan niet uitmaakt voor de bestuursbeurzen. 402 

Lars Meijer geeft aan dat dit inderdaad niet ten koste gaat van het ledenaantal, maar wel meer 403 

donateurs kan opleveren, een post die vaak omhoog kan. Zo kan dit verhoogd worden met oud-404 

studenten. 405 

Dominic Kok constateert dat het gaat om een verlaging van vijf euro. Het donateurschap is een begrip, 406 

en mag ook best vijftien euro kosten. 407 

Lars Meijer geeft aan dat dit plan de drempel verlaagt omdat het lidmaatschap ook tien euro is. Vijftien 408 

euro kan voor mensen weer een stap zijn. 409 

Dominic Kok vraagt zich af of het probleem niet vooral schuilt in de communicatie na het uitschrijven. 410 

Hij vindt vijf euro helemaal nergens om gaan. 411 

Lars Meijer denkt dat het ook aan de communicatie vanuit het bestuur zou kunnen liggen. Als er over 412 

een paar jaar donateurs bij zijn gekomen is hij het met Dominic Kok eens dat vijftien euro toch niet 413 

veel uitmaakt. Voor nu wordt de drempel wel lager. 414 

Stan van Moorsel wil aanhaken bij Lars Meijer. Hij vindt het een prima plan, en het kan geen kwaad 415 

om het te doen. Je verliest er niks op en kan er alleen maar beter van worden. 416 

Dyon Bambacht geeft aan dat die tien euro gewoon symbolisch is, en dat meer betalen altijd nog mag. 417 

Bij voetbalclubs en bij BOW hebben ze de vrienden van. Als het geframed wordt als vrienden van ismus, 418 

kunnen zij ook nog steeds mailing blijven ontvangen en dergelijke. 419 

Boris Rauwerdink vindt dat het er op neer komt dat de minimale donatie verlaagd wordt met vijf euro. 420 

Hij vraagt zich of niet juist de inkomsten teruglopen als iedereen ook maar tien euro doneert. 421 

Lars Meijer geeft aan dat er nu slechts drie donateurs zijn, en als dit werkt betaalt het zich zeker uit. 422 

Maren Backbier denkt dat je ook het donateurschap gewoon wat meer kunt promoten, en vraagt zich 423 

af waarom niet iedereen die zich uitschrijft gemaild wordt voor donatie. Ook kun je donateurs werven 424 

bij alumniborrels, dan heb je misschien een grotere doelgroep dan nu. 425 

Christiaan Boeren deelt mede dat die vijf euro toch weer een kratje AH Pilsener is. 426 

Dyon Bambacht geeft aan dat dit als HR stuk voor de ALV verstuurd had moeten worden. Hij vindt het 427 

jammer dat het niet eerder gestuurd is. 428 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur hier nu een hamerstuk van kan maken 429 

Lars Meijer vindt dan wel dat de nieuwe secretaris bij de uitschrijvingen al moet meenemen dat je 430 

donateur kan worden vanaf tien euro. 431 

Bram Geurkink geeft aan dat in juli de uitreiking van de masters is. Hij vindt dat daar een bestuurslid 432 

bij moet zijn om donateurs te werven. 433 

Manouk Smeets vindt dat we dit dan wel “vriend van ismus” moeten noemen. 434 

 435 

Stemming motie Wasmus 436 

 437 

Stemgerechtigden aanwezig: 54 438 

Stemgerechtigde machtigingen: 26 439 

Stemgerechtigden totaal: 80 440 
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 441 

Voor: 76 442 

Tegen: 0 443 

Onthouding: 4 444 

 445 

Motie wasmus is aangenomen en wordt een hamerstuk op de volgende ALV. 446 

 447 

Bekendmaking thema Lustrum 448 

Luuk Mevis vertelt als voorzitter van de lustrumcommissie dat het thema van het derde lustrum zal 449 

zijn “ismus kiest”. Dit omdat er in het komende collegejaar op zeer veel plaatsen verkiezingen zullen 450 

zijn. Hij heeft er heel veel zin in en gaat er met de commissie iets moois van maken. Daarnaast worden 451 

er twee logo’s gepresenteerd: één voor het lustrum zelf en één tijdelijk logo dat ismus zal gaan voeren 452 

tijdens het lustrumjaar. 453 

Bob Smits heeft er zin in en bedankt Rein Wieringa voor het maken van de logo’s. 454 

Lars Meijer wil weten of het voeren van een ander logo zomaar mag. 455 

Jordi Uijens geeft aan dat in het HR staat dat het door de vereniging te voeren logo door de ALV bepaald 456 

wordt. 457 

 458 

Bob Smits schorst de vergadering om 20.15. 459 

 460 

Bob Smits heropent de vergadering om 20.30 uur. 461 

 462 

Bespreking Kandidaten 463 

Bob Smits geeft aan dat hij de maximumtijd wil behouden, en per kandidaat echt maximaal een halfuur 464 

wil besteden. 465 

 466 

Wimer Heemskerk 467 

Wimer Heemskerk bedankt de ALV voor het komen vanavond. Hij vertelt dat hij eerstejaars is, 18 jaar 468 

oud, afkomstig uit Almelo en dat hij solliciteert voor het XVIe bestuur. Hij kwam er vroeg in het jaar 469 

achter dat hij iets naast zijn studie wil doen en aangezien hij het afgelopen jaar thuis is geweest bij 470 

ismus, is een bestuursjaar hier een logische keuze. Hij denkt dat hij binnen een bestuur heel goed een 471 

flexibele rol aan kan nemen en kan aanvullen en ondersteunen waar nodig. Hij hoeft niet per se alles 472 

op zijn manier te doen, en kan ook goed luisteren naar anderen. Tegelijkertijd is hij iemand die zich 473 

met alles zal bemoeien, zich overal mee bezig zal houden en altijd zijn mening zal laten horen, ook al 474 

is dat niet gewenst. Toch zal hij die mening niet per se doordrukken en ook altijd de meningen van 475 

anderen respecteren, om dan af te wegen wat het meeste draagvlak heeft. Hij wil zich met 476 

verschillende dingen bezighouden, zoals het verbeteren van de samenwerking met de Heraut en een 477 

betere communicatie tussen de leden en het bestuur, en dan vooral een bepaalde groep leden die nu 478 

niet goed bereikt wordt. Zo heeft hij dit jaar nauwelijks collegepraatjes gezien, waarmee je mensen die 479 

wel bij colleges zijn en minder op borrels ook kunt bereiken. Hij heeft binnen het bestuur een voorkeur 480 

voor de functie van penningmeester, omdat hij denkt dat hij geschikt is voor het vervullen van een rol 481 

die meer op de achtergrond is, en niet meteen op de voorgrond een leidende rol wil hebben. Hij is 482 

redelijk zwaar dyslectisch, en daarom is penningmeester een goede functie voor hem. Veel mensen 483 

zouden door een tabel met veel cijfers afgeschrikt worden, terwijl dat voor hem juist redelijk duidelijk 484 

is, iets wat hij niet heeft bij een grote lap tekst. Hij denkt dat hij heel nauwkeurig kan werken, en 485 
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excuseert zich aan de ALV voor het feit dat hij een beetje zenuwachtig is. Hij heeft een achtergrond in 486 

economie en m&o, kan denken op de lange termijn en kan goed overzicht houden. Hij is altijd 487 

aanvoerder geweest van zijn hockeyteam en dat was niet vanwege zijn inspirerende karakter, maar 488 

omdat hij goed het veld kon overzien en zijn medespelers kon aansturen. Hij heeft gezien dat hij de 489 

enige kandidaat is voor de functie van penningmeester, en denkt dat je toch specifieke interesse nodig 490 

hebt voor deze functie, omdat je een beetje afgesloten werkt van de rest. Als je even de focus of de 491 

concentratie mist, is het belangrijk om de motivatie te blijven houden en te blijven focussen. Hij zou 492 

zich op die manier ook bezig willen houden met de andere functies. Hij geeft aan dat hij niet geschikt 493 

is om secretaris te zijn, vanwege zijn dyslexie, en om voorzitter te zijn, omdat hij niet per se autoriteit 494 

kan uitstralen. In Almelo werkt hij bij de promotieafdeling van de gemeente, waarmee hij probeert om 495 

meer hoogopgeleide jongeren naar Almelo te krijgen in samenwerking met bedrijven en scholen. De 496 

samenwerking in een bestuur heeft ook zijn interesse gewekt. Hij is benieuwd naar verdere vragen en 497 

eventuele twijfels. 498 

 499 

Christiaan Boeren bedankt Wimer Heemskerk voor zijn praatje en voegt eraan toe dat iedereen 500 

zenuwachtig is. Hij is benieuwd of Wimer Heemskerk zijn BSA al heeft. 501 

Wimer Heemskerk geeft aan dat hij nog één vak moet halen, en dat dat wel goed komt. 502 

Christiaan Boeren geeft aan dat hij zelf m&o gedaan heeft, waar hij niet zo’n held in was. Hij wil weten 503 

of Wimer Heemskerk een boekhoudexamen gedaan heeft. 504 

Wimer Heemskerk ontkent dit. 505 

Christiaan Boeren ziet in de brief specifieke zaken over verandering wat eerstejaars betreft. Hij is 506 

benieuwd wat dit concreet inhoudt. 507 

Wimer Heemskerk weet nog dat hij voor het eerst bij ismus kwam. Hij keek toen best op tegen de 508 

ouderejaars en het bestuur, wat best wel terecht bleek. Hij is meer van de leeftijd van de eerstejaars 509 

en kan ze daardoor misschien helpen, omdat hij meer op hun niveau zit. Dat is niet bij iedereen nodig, 510 

maar bij sommigen, zoals hemzelf, wel. 511 

Yaël van Drunen waardeert het van alle kandidaten dat ze hier staan, en vindt niet dat Wimer 512 

Heemskerk zich hoeft te verontschuldigen voor zijn zenuwen. Ze is benieuwd naar zijn visie op de lange 513 

termijn, en wil weten of hij zuinig is of een uitgever is. 514 

Wimer Heemskerk geeft aan dat hij meestal zuinig is. 515 

Dominic Kok heeft van een deel van de sport-, spel- en filmcommissie gehoord dat de samenwerking 516 

niet altijd soepel ging en de reboot van de commissie niet altijd soepel liep onder het voorzitterschap 517 

van Wimer Heemskerk. Juist in een bestuur is dit belangrijk, daarom wil hij weten welke fout hij daar 518 

gemaakt heeft en hoe hij ervoor wil zorgen dat de samenwerking in het bestuur beter gaat. 519 

Wimer Heemskerk is trots op wat de SSF 2.0 heeft neergezet. De reboot was echt nodig, omdat de 520 

commissie in de eerste periode te weinig had laten zien. De communicatie kan altijd beter verlopen, 521 

en daarnaast is hij niet per se goed in motiveren en achter mensen aanzitten. 522 

Gijs Kooistra geeft aan dat hij zelf ook in deze commissie zit. In het begin van het jaar ging het niet heel 523 

soepel, maar dat was niet alleen aan Wimer Heemskerk te wijten. De hele commissie toonde weinig 524 

initiatief, maar uiteindelijk is er toch best wat bereikt, met een aantal leuke activiteiten. 525 

Tjitse Ozinga is benieuwd wanneer Wimer Heemskerk dan buitenspel gezet zou zijn. 526 

Dominic Kok heeft dat ergens gehoord. 527 

Dyon Bambacht vindt het allereerst een pluspunt dat Wimer Heemskerk direcht aangeeft waar zijn 528 

sterke punten niet liggen. Hij is benieuwd hoe hij als penningmeester de rol van en de band met de 529 

kascontrolecommissie ziet. 530 
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Wimer Heemskerk geeft aan dat hij de schat aan ervaring van de kascontrolecommissie zelf niet bezit, 531 

en dat hij daar dus gebruik van wil maken door bij problemen om advies te vragen. 532 

Bas Wijnsouw hoort dat Wimer Heemskerk goed is in eenheid bewaren en dat wil gebruiken in het 533 

bestuur, maar geeft aan dat je als penningmeester je eigen ding hebt. Hij is benieuwd in hoeverre dit 534 

te combineren is. 535 

Wimer Heemskerk vindt het heel belangrijk dat hij andere bestuursleden wijsmaakt in het financiële 536 

plaatje, om op die manier alles zo veel mogelijk met elkaar te verbinden. 537 

Maud Gorissen vindt het goed dat Wimer Heemskerk zijn eigen verbeterpunten aangeeft. Als hij het 538 

moeilijk vindt om achter mensen aan te zitten, is ze benieuwd hoe hij het debiteurenbeleid ziet. 539 

Wimer Heemskerk vindt dat dit een andere manier is van achter mensen aanzitten. Verplichtingen tot 540 

betalen naleven is een hele andere situatie dan mensen aan het werk zetten, aangezien het gewoon 541 

een verplichting is. 542 

Maud Gorissen wil weten of hij zelf ideeën heeft voor het debiteurenbeleid. 543 

Wimer Heemskerk wil het houden zoals het nu is. 544 

Bram Geurkink bedankt Wimer Heemskerk voor zijn kandidaatschap en voegt toe dat hij goed heeft 545 

laten zien waarom hij geschikt is als kandidaat en voor verschillende functies. Hij wil nu weten waarom 546 

het hem leuk lijkt en waarom hij graag bestuurslid wil zijn. 547 

Wimer Heemskerk heeft tot nu toe veel plezier ervaren aan het contact met verschillende ismi en hij 548 

wil er meer van. Daarnaast lijkt het hem ook een leerzame ervaring en een uitdaging die hij graag wil 549 

aangaan en waar hij plezier aan wil beleven. 550 

Lars Meijer is heel blij dat er één iemand solliciteert voor penningmeester. Hij denkt dat de ALV zich 551 

ervan bewust moet zijn dat het heel handig is als iemand echt penningmeester wil worden, aangezien 552 

er ook jaren zijn geweest waar dat niet zo was en dat is wel eens misgegaan. Penningmeester is niet 553 

het meest leuke vond hij, of eigenlijk wel, maar heel veel mensen vinden van niet. Er worden binnen 554 

een bestuur vaak besluiten met meerderheid genomen, maar dit gaat vaak over financiën. Hij wil 555 

weten of Wimer Heemskerk als penningmeester dan een beslissende stem wil hebben of de 556 

meerderheid respecteert. 557 

Wimer Heemskerk geeft aan dat hij bij financiële dingen die om veel geld gaan wel degene is met het 558 

meeste zicht erop en dus een beslissende stem zou willen hebben. 559 

Dominic Kok geeft aan dat Wimer Heemskerk één jaar m&o heeft gevolgd, en is benieuwd waarom 560 

niet de volle drie jaar. 561 

Wimer Heemskerk moest een keuze maken en had m&o als extra vak. 562 

 563 

Tim Jacobs 564 

Tim Jacobs heet iedereen welkom en vindt het leuk dat er veel mensen zijn, omdat het ergens om gaat. 565 

Hij wil Wimer Heemskerk bedanken voor het afbijten van de spits en geeft aan dat ismus vandaag een 566 

nieuw bestuur kiest. Hij is Tim Jacobs, komt uit Beringe in Noord-Limburg en is kandidaat-bestuurslid 567 

omdat hij bij ismus een heel leuk jaar heeft gehad. Hij slaagde er eerst niet om zijn plekje te vinden in 568 

Nijmegen en werd toen thuis bij ismus, waar hij een leuk jaar heeft gehad. Hij heeft in die tijd ook een 569 

duidelijk idee gekregen wat hij als bestuur zou willen doen. Zijn voorkeursfuncties zijn die van 570 

secretaris en commissaris interne betrekkingen, omdat hij hier het meest zijn ei kwijt kan in het 571 

uitvoeren van deze ideeën. Hij heeft deze ideeën in vier kernpunten samengevat. De eerste is 572 

promotie. Dat is an sich goed gedaan dit jaar, maar je kunt er veel meer mee. Je kunt veel meer doen 573 

om alle leden te bereiken, zoals collegepraatjes, waarmee je mensen face-to-face bereikt. Ook kan er 574 

veel meer gedaan worden met de ismail en Twitter, die wel goed gebruikt zijn in de laatste weken. De 575 
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tweede is communicatie, wat niet altijd goed gegaan is. Hij heeft dit gemerkt als lid van de 576 

reiscommissie, waar het soms spaak liep, bijvoorbeeld toen de excursie en de reis dezelfde 577 

bestemming hadden. Als bestuur moet je hier goed communiceren, wat te lang geduurd heeft en er 578 

zijn meerdere voorbeelden waar het beter kon. Ook de ledenbinding, zijn derde punt, kan beter. Je 579 

kunt veel meer doen om leden aan je te binden, bijvoorbeeld door tijdens de Introductie ook de 580 

formele kant te laten zien en niet alleen maar zuipen. Dit bestuur heeft het goed gedaan op de kamer, 581 

die laagdrempelig was en lang open, maar je kunt ook systematisch roosters vergelijken en met die 582 

informatie soms eerder opengaan. Ook moet er meer gedaan worden aan het binden van premasters, 583 

masters en internationale studenten, bijvoorbeeld door aan het begin van het jaar een etentje te 584 

organiseren en af te tasten hoe zij denken over ismus. Zijn laatste punt is representativiteit. Je hebt je 585 

bestuurspakken niet voor niks, dat straalt op ismus uit. Je kunt bij activiteiten best de pakken 586 

aantrekken, dat straalt professionaliteit en herkenbaarheid uit. Deze dingen wil hij doen voor ismus, 587 

dit was zijn praatje en daar moet u het mee doen. 588 

 589 

Bas Wijnsouw wil weten of Tim Jacobs zijn BSA al heeft. 590 

Tim Jacobs ontkent dit. Hij heeft wel zeven vakken binnen, maar daarvan tellen er maar zes mee voor 591 

zijn BSA. Hij moet er nog één dus. 592 

Lars Meijer leest dat commissaris interne betrekkingen een van Tim Jacobs zijn voorkeursfuncties is. 593 

Hij geeft aan dat een slechte commissie dit jaar de eendaagse excursiecommissie was. Er waren weinig 594 

of geen excursies. Hij is benieuwd hoe dit beter kan en hoe je een succes kunt maken van deze 595 

commissie. 596 

Tim Jacobs vindt dat er naast een grote meerdaagse excursie ook een grote eendaagse excursie kan 597 

plaatsvinden, zodat die commissie ook lang met iets bezig is. Hij geeft aan dat de eendaagse 598 

excursiecommissie afgelopen jaar wel degelijk dingen heeft georganiseerd, zoals College Tour, maar 599 

dat ze inderdaad meer hadden kunnen laten zien. 600 

Lars Meijer heeft als tip voor de kandidaten om in het beleidsplan toe te voegen dat ze minimaal één 601 

NGO bezoeken. Vorig jaar zijn ze naar PAX geweest en hij vindt het erg belangrijk om minimaal één 602 

keer naar een NGO te gaan. 603 

Dyon Bambacht heeft vier pijlers gehoord, waarvan hij bij de laatste twee pijlers niet alleen maar 604 

geschopt heeft maar ook met ideeën is gekomen. Hij wil dit voor de eerste twee ook horen. 605 

Tim Jacobs vindt dat je meer uit Facebook kunt halen, enthousiastere berichten kunt sturen en Tweets 606 

kunt sturen naar potentiële sprekers. Beter met commissies communiceren kan bijvoorbeeld door met 607 

één persoon in de commissie te praten, dan is het altijd duidelijk en bij dezelfde persoon en kan het 608 

niet misgaan. 609 

Bram Geurkink bedankt Tim Jacobs voor het feit dat hij hier staat. Hij vindt dat hij veel meer kan doen 610 

in zijn praatje, en niet alleen alles anders of beter willen doen. Je bent geen fulltime bestuur en moet 611 

ook je vakken halen, maar nu wordt ook niet duidelijk wat hij dan wil doen. Het wordt ook niet duidelijk 612 

wat hij kan en waarom hij geschikt is. Hij is benieuwd waarom Tim Jacobs degene is die dit kan en wil 613 

veranderen. 614 

Tim Jacobs wil er meer uithalen omdat dat kan en hij wil zoveel mogelijk aansluiten op de wensen van 615 

de leden. Hij denkt dat hij dat kan omdat hij ideeën heeft en gemotiveerd is om het te doen. 616 

Ruud Penders vindt dat Tim Jacobs best een concrete visie heeft, waarvoor complimenten. Hij heeft in 617 

de brief een rare zin gezien. In de brief stond dat Tim Jacobs aan het rondsnuffelen was op de 618 

ismuskamer, en hij vraagt zich af waarom iemand dan toch nog lid wil worden. 619 

Tim Jacobs geeft aan dat de koffie lekker rook en dat hij Merel van ’t Leven rook. 620 
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Ruud Penders leest dat Tim Jacobs in Limburg actief is bij de slagwerkgroep van Beringe en wil weten 621 

of hij daar veel verplichtingen heeft. 622 

Tim Jacobs had daar eerder goede afspraken over gemaakt bij BOW, en geeft aan dat hij daar één keer 623 

per maand bestuursvergadering heeft. Het is dus niet intensief, maar wel leuk. 624 

Rein Wieringa vindt het leuk dat Tim Jacobs specifieke plannen heeft. Met de ismail kan je volgens hem 625 

veel meer, maar hij wil weten wat dan. 626 

Tim Jacobs wil bijvoorbeeld als iemand jarig is een bericht sturen, en daar maak je dan een leuk woord 627 

van zoals felismusitatiemail. Daar bereik je ook minder actieve leden mee en win je een stukje 628 

sympathie waardoor zij misschien op de kamer komen. 629 

Dominic Kok weet dat Tim Jacobs de penningmeester is in de reiscommissie, en is benieuwd waarom 630 

hij niet op die functie gesolliciteerd heeft. 631 

Tim Jacobs had dat heel leuk gevonden, maar heeft verder gekeken en kon zijn plek meer in deze 632 

functies vinden. 633 

Christiaan Boeren wil weten of hij de functie wel zou accepteren als het er op aankomt. 634 

Tim Jacobs zou dat absoluut doen. 635 

Dyon Bambacht zou het plan van de verjaardagsmail niet doen, daar wordt je gek van als secretaris. 636 

Hij is benieuwd waarom Tim Jacobs zichzelf de beste secretaris vindt onder acht mensen. 637 

Tim Jacobs heeft alles op orde moeten stellen na het niet halen van zijn BSA vorig jaar. Hij werkt nu 638 

een stuk ordelijker en beheerst de Nederlandse taal. 639 

Dyon Bambacht vraagt zich af hoe het met de liefde gaat als Tim Jacobs geen bestuur wordt. 640 

Tim Jacobs geeft aan dat zij dat gescheiden houden, en dat hij ontzettend trots is op hoe Merel van ‘t 641 

Leven zich gehouden heeft. 642 

Luc Stuart geeft aan dat Tim Jacobs zo veel mogelijk leden wil bereiken, waaronder minder actieve 643 

leden zoals hij zelf. Hij vraagt zich af hoe hij dit concreet wil bereiken. 644 

Tim Jacobs wil de kamer laagdrempelig houden, zorgen voor het huiskamergevoel, felicitatiemails 645 

sturen voor wat extra sympathie en collegepraatjes houden. 646 

Dominic Kok ziet in de brief kritiek op het zittende bestuur. Hij vindt dat de punten nu verder 647 

opgebouwd moeten worden in de functies van zijn voorkeur. 648 

Tim Jacobs wil als commissaris interne betrekkingen mensen enthousiast maken en het kamerbeleid 649 

heel goed uitdragen. 650 

 651 

Tomas Jochoms 652 

Tomas Jochoms is blij dat er zoveel geïnteresseerden zijn. Hij is Tomas Jochoms en komt uit Groesbeek, 653 

het dorp van de messentrekkers en Jasper Cillessen. Hij weet dat veel mensen hem zien als een jongen 654 

die graag een biertje drinkt en danst, maar hij kan ook serieus zijn. Een van de redenen dat hij 655 

solliciteert is zijn lidmaatschap van de reiscommissie. Met vijf anderen heeft hij de reis georganiseerd 656 

en dat is hem goed bevallen. Naar de mening van de meesten is de reis vlekkeloos verlopen. Hij 657 

solliciteert omdat het studentenleven ook uit activiteiten naast de colleges bestaat. Hij wil graag 658 

algemeen bestuurslid worden en er met vier anderen een heel mooi jaar van maken, waar hij als 659 

beginneling ook veel aan heeft gehad. Hij is in het diepe gegooid, en heeft door zijn mentorouders 660 

houvast gekregen en is meegetrokken naar ismus. Hij wil die lijn, wat het bestuur goed gedaan heeft, 661 

doorzetten. Zijn voorkeursfunctie is secretaris, omdat hij communicatief vaardig is en secuur te werk 662 

gaat, hij graag wil weten waarover hij praat en goed is in het onderhouden van communicatie. Zijn 663 

tweede keuze is commissaris interne betrekkingen, doordat hij onderdeel is geweest van de 664 

reiscommissie, wat hem goed beviel. Hij vindt commissies heel belangrijk voor de vereniging, door het 665 
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contact tussen eerstejaars en ouderejaars. Communicatie tussen alle leden is belangrijk. Hij wil zich 666 

ook hard maken voor meer ouderejaars, wat ook ontzettend belangrijk is. Hij wil volgend jaar met alle 667 

leden informatiebijeenkomsten houden om ideeën te pitchen en daar gehoor aan te geven. Volgend 668 

jaar wordt een interessant jaar door de verkiezingen in Nederland en de Verenigde Staten en het 669 

lustrumjaar. Hij zou zichzelf graag vol in willen zetten om een mooi en educatief jaar neer te zetten. 670 

 671 

Christiaan Boeren wil weten of Tomas Jochoms zijn BSA al heeft. 672 

Tomas Jochoms geeft aan dat hij deze nog niet heeft. Hij moet nog vier vakken en dat wordt geen 673 

probleem. Hij gaat het gewoon halen, maar heeft een statistiekprobleempje. 674 

Christiaan Boeren is benieuwd naar die informatieavonden en wil weten of dat niet kan tijdens de ALV 675 

of op de kamer. 676 

Tomas Jochoms bevestigt dit, maar vindt dat de communicatie en uitwisseling van ideeën frequenter 677 

mag. 678 

Lars Meijer citeert uit de brief dat ook de huidige leden een belangrijk onderdeel zijn, en dat er voor 679 

hen formele activiteiten zijn en continuïteit. Hij vraagt of daarmee infoavonden bedoelt. 680 

Tomas Jochoms geeft aan dat dat een onderdeel daarvan is, en dat die zin fout is gelopen. Hij vindt het 681 

belangrijk om eerstejaars aan boord te halen, maar wil ook de huidige leden erbij houden om te zorgen 682 

dat het niet afbrokkelt en het een grote gezellige club blijft. 683 

Lars Meijer vindt de pitchdagen niet nodig. Hij denkt dat vijf mensen wel voldoende 684 

verantwoordelijkheid hebben en dat er niet bij elk wissewasje een ALV of pitchmiddag hoeft te komen, 685 

maar dat er gewoon beslissingen genomen kunnen worden en niet iedere twee weken een middag 686 

waarbij prominente mensen meningen komen spuien. Dan krijg je op de ALV gezeik en gedonder door 687 

mensen die daarop terugkomen. Het idee is leuk, maar dit moet vooral op de ALV plaatsvinden. 688 

Tomas Jochoms vindt dat dit niet dient ter vervanging van bestuurstaken, maar als aanvulling daarop. 689 

Een vereniging is er voor haar leden en bestaat uit leden, en leuke ideeën aandragen hoeft niet per se 690 

op een ALV. Deze communicatie kan frequenter plaatsvinden. 691 

Maud Gorissen kent Tomas Jochoms als sympathiek, maar weet niet of hij ook streng kan zijn. Ze wil 692 

weten wat hij zou doen als een commissie niet goed gaat. 693 

Tomas Jochoms heeft daar enige ervaring mee aangezien de eerste maand met de reiscommissie 694 

minder ging. Hij zou als commissaris interne betrekkingen de communicatie tussen commissies echt 695 

aanhalen. Wel moeten commissies eigen verantwoordelijkheid krijgen, dat is wat een commissie leuk 696 

maakt. Hij wil een vangnet vormen als commissaris interne betrekkingen en de communicatie grondig 697 

onderhouden. 698 

Dominic Kok geeft aan dat Tomas Jochoms tot dusver vier vakken gehaald, en wil volgend jaar het 699 

bestuur erbij doen. Hij wil weten of dat niet een te grote uitdaging is en een probleem gaat worden. 700 

Tomas Jochoms geeft aan dat hij weinig vakken heeft gehaald door te laat beginnen met studeren. Hij 701 

had de eerste paar maanden in de reiscommissie een laksere houding omdat het hem niet duidelijk 702 

was wat zijn taken waren. Hij denkt niet dat dit een probleem zal vormen. 703 

Christiaan Boeren geeft aan dat de kamer minstens twee uur per dag open is en dat er dan altijd 704 

iemand van het bestuur aanwezig is, en snapt daarom het nut niet van een extra avond die alleen 705 

wordt bezocht door balletjes. 706 

Tomas Jochoms snapt de kritiek, maar blijft bij zijn standpunt. Ideeën kunnen ook beter op papier 707 

aangedragen worden. 708 

Christiaan Boeren geeft aan dat je dit ook op de kamer kunt promoten. 709 

Tomas Jochoms vindt dit een goed punt. 710 
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Dyon Bambacht heeft zeven vakken gehaald in zijn jaar als secretaris. Hij vindt het leuk dat Tomas 711 

Jochoms zich duidelijk uitspreekt voor de functie van secretaris. Hij vindt het een tof verhaal, en is 712 

benieuwd welke specifieke eigenschappen van een secretaris hij bezit. 713 

Tomas Jochoms geeft aan dat hij in zijn brief een voorbeeld heeft gegeven over de feestcommissie op 714 

zijn gymnasium. Die commissie organiseerde twee à drie feesten per jaar voor de hele school, 1500 715 

leerlingen. Hij heeft daar ervaring opgedaan met notuleren en administratief werk en de communicatie 716 

tussen de feestcommissie en de school zelf. Dit zijn vaardigheden voor de secretarisfunctie, en 717 

daarnaast gaat hij heel secuur te werk en is hij de Nederlandse taal machtig. De communicatie 718 

onderhouden met leden en externen ligt in zijn karakter, en dat vindt hij leuk om te doen. 719 

Bas Wijnsouw geeft aan dat Tomas Jochoms ook commissaris interne betrekkingen zou willen worden. 720 

Volgend jaar is er een bijzondere commissie, namelijk de lustrumcommissie, en hij is benieuwd of hij 721 

deze ook ziet als bijzondere commissie of wil behandelen als gewone commissie. 722 

Tomas Jochoms ziet voor de lustrumcommissie geen speciale behandeling, maar vindt de commissie 723 

wel belangrijk door hun grote taak door het jaar heen. De lustrumcommissie heeft veel eigen 724 

verantwoordelijkheid, en het wegnemen van die verantwoordelijkheid kan de motivatie verlagen. 725 

Uiteindelijk ligt de verantwoordelijkheid wel bij het bestuur, dus hij staat daarvoor garant als 726 

commissaris interne betrekkingen en is de verbindende factor met de commissie. 727 

Remco Frank geeft aan dat het zijn van algemeen bestuurslid uiteraard belangrijk is, en wil weten hoe 728 

het zit met de andere functies en of er een is die hij niet zou willen uitvoeren. 729 

Tomas Jochoms geeft aan dat voorzitter een leuke functie is maar voor hem persoonlijk wat minder, 730 

al zou hij het wel kunnen. Penningmeester zou moeilijker zijn, aangezien hij daar geen verstand van 731 

heeft, al is hij een snelle leerling. Commissaris externe betrekkingen trok hem het minste, maar hij 732 

springt graag in het gat als dat daar valt. 733 

Yaël van Drunen vindt de toelichting bij commissaris interne betrekkingen kort, maar dat snapt ze want 734 

secretaris is de eerste keus. Tomas Jochoms heeft aangegeven dat hij het als voorzitter lastig zou 735 

vinden om op te staan tegen mensen die hun werk niet doen, maar als commissaris interne 736 

betrekkingen moet je wel de commissies strak houden. Ze is benieuwd of hij al specifieke ideeën heeft 737 

met de commissies. 738 

Tomas Jochoms vindt dit wat lastiger, maar denkt dat je met veel communicatie en regelmatig je 739 

gezicht laten zien misstanden kunt voorkomen voor het echt mis gaat. Hij zou misschien een 740 

kleinschaligere commissie kunnen vormen rondom de verkiezingen. Zo zijn er misschien 741 

mogelijkheden om campagneleiders uit te nodigen. 742 

Remco Frank hoort dat Tomas Jochoms commissaris externe betrekkingen het minst ambieert, maar 743 

snapt dat niet, want zijn stuk voor secretaris klinkt als een goede commissaris externe betrekkingen. 744 

Hij wil weten waarom hij dat niet als tweede functie heeft gekozen, ook omdat zijn stukje voor 745 

commissaris interne betrekkingen vrij karig is. 746 

Tomas Jochoms heeft destijds vooral de communicatie binnen de feestcommissie gedaan, en ambieert 747 

commissaris externe betrekkingen het minst omdat hij sponsorwerving niet heel leuk vindt, en omdat 748 

hij meer een persoon is die de communicatie voor de leden wil doen, bijvoorbeeld de social media. 749 

Dat heeft hij bij commissaris externe betrekkingen minder. 750 

Dominic Kok heeft nog niet gehoord hoe Tomas Jochoms werkt binnen een bestuur en wil weten hoe 751 

hij is in de samenwerking. 752 

Tomas Jochoms geeft aan dat hij makkelijk is in de samenwerking. Hij wil wel zijn eigen ideeën 753 

aandragen en zijn eigen visie toelichten, maar het uiteindelijk regelen met de andere vier mensen. 754 

Dominic Kok wil weten of hij dan bereid is om zijn visie opzij zetten. 755 
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Tomas Jochoms bevestigt dit. 756 

Auke Roos heeft met Tomas Jochoms gewerkt in de reiscommissie en dat is hem goed bevallen. Hij 757 

houdt van een lolletje, maar kan ook zeker serieus werken. 758 

Dyon Bambacht leest in de brief over extra uitdaging en wil weten wat die uitdaging dan is. 759 

Tomas Jochoms geeft aan dat hij meer wil doen dan alleen in de collegebanken zitten. Hij wil een leuke 760 

tijd hebben, zich ontwikkelen, een bestuursjaar doen, en bij ismus omdat hij een leuke tijd heeft gehad 761 

hier. De uitdaging is om met vier anderen het hele jaar activiteiten te organiseren. 762 

Bram Geurkink bedankt Tomas Jochoms voor het feit dat hij hier staat en complimenteert hem voor 763 

zijn brief. Hij is positief over zichzelf, maar kent ook goed zijn zwakke kanten. Hij wil weten wat als 764 

secretaris zijn meest negatieve eigenschap zou zijn, en hoe hij die wil opvangen. 765 

Tomas Jochoms vindt notuleren geen probleem, maar hij wil ook graag communiceren tijdens 766 

vergaderingen en dat wordt dan moeilijk. 767 

Bram Geurkink vraagt hoe dat te voorkomen. 768 

Tomas Jochoms geeft aan dat je je aan je eigen taak moet houden en die duidelijk moet stellen. 769 

 770 

Ruben Meijerink 771 

Ruben Meijerink bedankt iedereen voor het feit dat ze in grote getale zijn op komen dagen en zijn 772 

mede-KKB’ers voor hun praatje. Hij is Ruben Meijerink, 19 jaar oud, eerstejaars student Politicologie 773 

en afkomstig uit Heesch, Overijssel. Hij wil graag algemeen bestuurslid worden en geeft aan dat hij in 774 

een groep met vier anderen goed kan samenwerken. Hij is een groepsdier en functioneert het best als 775 

hij in een proces tot beslissingen kan komen. Zijn voorkeursfuncties zijn commissaris interne 776 

betrekkingen en secretaris. Hij denkt dat hij het beste is als commissaris interne betrekkingen, omdat 777 

hij makkelijk en open is, makkelijk te bereiken en aan te spreken en communiceren met leden leuk 778 

vindt. Daarnaast brengt hij mensen makkelijk bij elkaar, en wil hij graag met activiteiten bezig gaan en 779 

commissies faciliteren. Als commissaris interne betrekkingen ben je een belangrijke spil in de 780 

vereniging, omdat je het contact tussen het bestuur en de commissies onderhoudt. Je moet goed naar 781 

jezelf kijken hoe dat aan te pakken, zorgen voor duidelijkheid, er goed opzitten, weten wat er speelt, 782 

de commissies ook vrijlaten, eigen activiteiten organiseren en echt duidelijk boven de commissies 783 

staan. Hij wil graag commissie de vrijheid geven voor nieuwe activiteiten. Het is wel belangrijk om te 784 

zorgen dat het niet uit de hand loopt, en bovenop een commissie te zitten als het slecht loopt. Met 785 

achter de feiten aanlopen kom je nergens bij. Als commissaris interne betrekkingen moet je goed de 786 

spil zijn tussen het bestuur en de commissies en goed communiceren naar het bestuur, zoals 787 

bijvoorbeeld de secretaris met de Facebook. Hij is ook geschikt voor de functie van secretaris, hij is 788 

communicatief vaardig, goed met taal, kan goed zijn woorden kwijt, is strak met deadlines, kan 789 

overzichtelijk werken, vindt achterlopen verschrikkelijk en wil niet te lang wachten met op dingen 790 

reageren. Hij hoort graag de vragen van de ALV. 791 

 792 

Dominic Kok hoort veel over samenwerking en weet dat Ruben Meijerink veel commissies heeft 793 

gedaan, maar niet vaak leiding heeft genomen. Hij wil weten of hij initiatief kan nemen en kan ingrijpen 794 

als het misgaat. 795 

Ruben Meijerink wil eerst alles met zijn allen oplossen en werkt graag samen, maar als het echt fout 796 

gaat, kan hij het oplossen. Hij brengt zijn eigen plan enthousiast over en kan dat uitdragen. 797 

Christiaan Boeren vindt het leuk dat Ruben Meijerink zijn BSA al vermeld. Hij weet dat hij ook in de 798 

lustrumcommissie zit en wil weten hoe de balans zal zijn en of hij niet bevooroordeeld zou zijn bij 799 

problemen. 800 
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Ruben Meijerink geeft aan dat dit twee aparte dingen zijn. Hij zou in de commissie een stapje terug 801 

doen en meer de spil zijn tussen het bestuur en de lustrumcommissie, want het is belangrijk om goed 802 

samen te werken. 803 

Lars Meijer wil Ruben Meijerink bedanken voor zijn sollicitatie. Hij geeft aan dat hij solliciteert voor 804 

secretaris en commissaris interne betrekkingen en hij heeft eerder concrete verbeterpunten gehoord 805 

voor de functies. Hij is benieuwd of hier al over nagedacht is. 806 

Ruben Meijerink wil als commissaris interne betrekkingen in eerste instantie meer op hetzelfde niveau 807 

als de commissie acteren en meedenken. Als het mis kan gaan, moet hij er boven staan, om dan voor 808 

een vruchtbare samenwerking te zorgen. Als secretaris zou hij meer focus op social media leggen, 809 

omdat daar nog kansen liggen. Dit jaar waren de Facebookevenementen vaak aan de late kant. Dat is 810 

jammer, want het is belangrijk om meer mensen op activiteiten te krijgen. 811 

Dyon Bambacht ziet veel enthousiasme en een lekker informele brief. Bij secretaris hoort de meer 812 

formele kant, dus is hij benieuwd of Ruben Meijerink die heeft en of hij bij een volgende brief nog een 813 

smiley zou plaatsen. 814 

Ruben Meijerink is in mailcontact wel formeel, bijvoorbeeld met docenten, en zeker als hij een 815 

vereniging representeert is zijn mail goed verzorgd. Er staat geen smiley in zijn volgende brief. 816 

Dominic Kok geeft mee of voor ideeën te durven gaan zonder toegeven. 817 

Ruben Meijerink vindt het aan de ene kant goed om voor ideeën te staan, maar vindt dat je daar ook 818 

mee uit moet kijken. Je moet ook openstaan voor anderen en jezelf niet blind staren op je eigen idee. 819 

Als anderen goede argumenten tegen hebben, is het het beste om te schikken. Hij kan wel staan voor 820 

een echt goed plan. 821 

Bram Geurkink bedankt Ruben Meijerink voor zijn sollicitatie. Hij vraagt of hij nog ideeën heeft over 822 

de commissies voor volgend jaar, bijvoorbeeld een nieuwe commissie of het weghalen van een 823 

commissie. 824 

Ruben Meijerink wil graag meedoen aan de Batavierenrace. Verder vindt hij de commissies nu goed, 825 

maar hij wil vooral kijken binnen de commissies, en meer vrijheid geven voor andere activiteiten. Hij 826 

heeft het gevoel dat het altijd een beetje op dezelfde dingen uitkomt, en dat is bij meer vrijheid 827 

misschien anders. 828 

Bram Geurkink constateert dat Ruben Meijerink nog niet echt nagedacht heeft over nieuwe 829 

commissies of dat het wel goed is zo. 830 

Ruben Meijerink heeft er wel over nagedacht, maar vindt het goed zo. Misschien moet er nog een keer 831 

gekeken worden naar de excursiecommissie. 832 

Bram Geurkink geeft aan dat er ooit een uitwisselingscommissie is geweest in een ver verleden. Hij wil 833 

weten of daar niet over is nagedacht. 834 

Ruben Meijerink ontkent dit, maar vindt dat het wel leuk klinkt. 835 

Bas Wijnsouw hoort dat Ruben Meijerink als commissaris interne betrekkingen de commissies vrijheid 836 

wil geven en is benieuwd hoe hij mensen wil enthousiasmeren als dat niet lukt. 837 

Ruben Meijerink wil graag meedenken met de commissies, en hoopt dat het niet nodig is met veel 838 

enthousiaste leden. Als het niet werkt moet je erboven staan en aansturen. 839 

 840 

Bob Smits schorst de vergadering om 21.42 uur. 841 

 842 

Bob Smits heropent de vergadering om 22.02 uur. 843 

 844 

Nanne van Mil 845 
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Nanne van Mil heeft de eer om hier te staan als enige vrouw, wat ze een beetje betreurt. Ze is Nanne 846 

van Mil, 18 jaar oud en komt uit Hedel, en is dus net geen Brabander. Ze ging hierheen als 17-jarig 847 

meisje, als jongste vrouw, en was zenuwachtig omdat ze niet wist wat en hoe. Ze was een dag later bij 848 

de Introductie en werd opgewacht door Max Hoofwijk, die haar meenam naar de ismuskamer, waar 849 

ze toen niet meteen thuis was. Een week later sprong ze met Manouk Smeets in de fontein op het 850 

Keizer Karelplein en kon ze zich duidelijk thuis voelen. Ze vindt ismus een fijne vereniging, ze is een 851 

bezige bij. Haar studie gaat haar goed af, ze heeft haar BSA gehaald zonder veel moeite, en ze is lid 852 

geweest van de almanakcommissie en de feestcommissie, wat haar meer gebracht heeft dan ze had 853 

gedacht. Op haar middelbare school had ze een eigen feestcommissie opgericht, maar hier hebben ze 854 

met vijven alles eruit gehaald wat erin zat. Ze is steeds meer thuis bij ismus, ze kent meer mensen en 855 

ze wil naast haar studie iets doen. Ze wil de vereniging iets teruggeven, aangezien ismus haar veel 856 

heeft geboden, zoals veel contacten. Ze is enthousiast en eigenwijs, en daarom solliciteert ze voor het 857 

bestuur. Haar voorkeur gaat uit naar commissaris interne betrekkingen, omdat het haar het leukste 858 

lijkt op activiteiten te organiseren. Ze is zeer enthousiast, een spammer, zoals bijvoorbeeld met de 859 

almanakvragen, ze houdt van feestjes, en vindt het fijn om iets extra’s te doen. Haar tweede 860 

voorkeursfunctie is die van voorzitter, aangezien ze het afgelopen jaren vaker iets in die trant gedaan 861 

heeft en ze een gevoel van waardering krijgt door een leidende rol. Het gevaar van haar enthousiasme 862 

is dat ze altijd de volle 300% geeft, waardoor ze de belangen van anderen kan onderschatten en haar 863 

eigen zin kan doordrijven. Bijvoorbeeld bij de feestcommissie, waar ze voor de cantus overal zelf 864 

achteraan is gegaan, terwijl er bij het gala een veel betere samenwerking was. Het hebben van een 865 

eigen taak geeft haar veel meer voldoening, zodat je samen gelukkig kunt zijn. Als commissaris interne 866 

betrekkingen sta je dicht bij de leden, en is daarmee die rol het beste vervuld. Ze wil vooral veel contact 867 

met de voorzitters van de commissies, en de nieuwe voorzitter inwerken met de oude voorzitter. In 868 

het begin van het jaar had de almanakcommissie het bijvoorbeeld moeilijk, omdat ze niet wisten wat 869 

het precies inhield. Toen is er samen met Ruud Penders gekeken hoe het moet en een duidelijke 870 

planning gemaakt. Een planning is heel belangrijk in het proces van een commissie, die kunnen dan 871 

een aantal data zelf invullen en het bestuur kan soms wel een beetje vastleggen. Ze heeft met het 872 

bestuur gesproken over het PvP en het IAPSS, omdat ze zich steeds afvroeg wat het was en er weinig 873 

over bekend is. Zelf heeft ze deelgenomen aan Model European Parliament, en ze vind het leuk om 874 

een mogelijkheid te hebben om te debatteren en mensen te leren kennen. Ze heeft hier tot dusver 875 

weinig verstand van, maar wil zeker de ruimte laten om te onderzoeken wat er met het PvP en IAPSS 876 

gedaan kan worden. 877 

 878 

Lars Meijer bedankt Nanne van Mil voor het eerste echt goede inhoudelijke praatje. Ze solliciteert voor 879 

voorzitter, en hij wil weten wat haar de beste kandidaat voor voorzitter maakt van de vier. 880 

Nanne van Mil vindt dit lastig, omdat er drie andere hele goede kandidaten zijn, voor wie ze opzij zou 881 

stappen. Ze is goed in contact leggen met anderen, bijvoorbeeld met de vakgroep, en ze houdt van de 882 

kleinschaligheid bij ismus. Ze heeft veel kritiek gehad op het bestaan van feminismus, maar dat biedt 883 

wel veel kansen, en door die kleinschaligheid kun je makkelijk mensen benaderen en betrekken. 884 

Daarnaast kan ze veel babbelen, maar is ook een luisteraar. 885 

Ruud Penders vindt het leuk dat Nanne van Mil solliciteert voor voorzitter en al een visie heeft over 886 

het PvP en het IAPSS. Hij geeft aan dat ze een bezige bij is en dat bijen kunnen steken, maar dat je als 887 

voorzitter ook moet openstaan voor anderen. Hij is benieuwd of dat wrijving kan opleveren. 888 

Nanne van Mil geeft toe dat dit een valkuil is voor haar, en is zich daar ook bewust van. Ze let er op, 889 

zodat alle vier haar medebestuursleden bij haar terecht moeten kunnen, zoals ze ook geleerd heeft in 890 
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de feestcommissie dit jaar. Dit is voor haar een belangrijke levensles, zodat ze zich als persoon verder 891 

ontwikkelt. 892 

Pol Muffels bedankt Nanne van Mil voor haar praatje en vindt het geweldig dat ze hier staat tussen al 893 

die heren. Er was ooit een oud-voorzitter genaamd Steffen Westerburger, die altijd wilde weten wat 894 

er zou gebeuren als er twee kapiteins op één schip zijn. Hij bedoelt hiermee dat Nanne van Mil vrij 895 

uitgesproken is qua mening, en wil dus weten wat er zou gebeuren als de voorzitter niet zo sterk is. 896 

Nanne van Mil denkt dat dit eraan ligt op welk beleidsterrein. Zij zou bij de activiteiten de leiding 897 

nemen, maar de voorzitter is wel de baas, dus zou ze soms ook pas op de plaats moeten houden. 898 

Dominic Kok vindt het altijd goed als iemand het PiP Congres noemt. Als voorzitter ben je onderdeel 899 

van het PvP, en het PiP is komend jaar in Nijmegen. Hij wil weten hoe Nanne van Mil als voorzitter bij 900 

zou dragen aan het PiP Congres in Nijmegen. 901 

Nanne van Mil heeft het PiP Congres dit jaar goed gezien door het enthousiasme van Dominic Kok. Ze 902 

wil met de andere voorzitters veel overleggen om een mooi congres weg te zetten, en het te laten zien 903 

in lustrumjaar. 904 

Auke Roos geeft aan dat er ieder jaar eerstejaars, zoals hijzelf, niet bij de Introductie zijn en wil weten 905 

hoe Nanne van Mil die studenten wil aanpakken en bij ismus wil betrekken. 906 

Nanne van Mil denkt ten eerste dat borrelen verenigt, en wil goed bij deze mensen lobbyen, door 907 

bijvoorbeeld op de allereerste borrel vooral eerstejaars te laten komen, zodat het voor die groep 908 

laagdrempelig blijft. In het begin veel activiteiten organiseren helpt voor meer betrokkenheid. 909 

Remco Frank geeft aan dat haar eerste keus commissaris interne betrekkingen is en daarna voorzitter, 910 

en hij is benieuwd waarom ze voorzitter niet als eerste keuze heeft. Daarbij is er tijdens het lustrum 911 

altijd een vrouw voorzitter. 912 

Nanne van Mil weet dat niet heel goed en geeft aan dat het voor haar fifty-fifty was, met een lichte 913 

voorkeur voor commissaris interne betrekkingen, omdat dat beter bij haar competenties. Ze heeft niet 914 

een duidelijke voorkeur naar een van de twee, maar haar dominantie is misschien als voorzitter 915 

gevaarlijk. 916 

Christiaan Boeren vindt het leuk dat Nanne van Mil haar BSA al binnen heeft, en hij is trots dat ook 917 

andere mensen binnen ismus genderspecifieke organisaties oprichten. Ze wil voorzitter worden, maar 918 

dat ben je voor alle leden. Hij heeft gehoord over een zogenaamde blacklist van feminismus, maar hoe 919 

serieus dat is weet hij niet. Via feminismus leren mensen de vereniging kennen, maar sommigen op 920 

een negatieve manier. 921 

Nanne van Mil geeft aan dat Christiaan Boeren de blacklist niet serieus hoeft te nemen. Als eerstejaars 922 

meiden kregen ze een plek in een introgroep. Ze durfden niet veel te zeggen, en wilden samen wat 923 

gaan doen. Voor sommige mensen heeft de ismuskamer een hoge drempel en voelt het niet als iets 924 

fijns. Voor die mensen kan feminismus helpen. 925 

Lars Meijer geeft aan dat hij Nanne van Mil heeft horen zeggen dat ze makkelijker in de omgang is als 926 

je haar beter kent. Hij is benieuwd of ze niet te veel haar eigen zin zou doordrammen, aangezien ze 927 

niet iedereen even goed kent. 928 

Nanne van Mil ziet het niet zo. Ze wordt algemeen bestuurslid, en kent de anderen allemaal op een 929 

andere manier. 930 

Pol Muffels denkt dat een liberale aanpak in commissies alleen werkt met ervaren leden, zoals we dit 931 

jaar hebben gezien bij de eendaagse excursiecommissie en de lezing- en debatcommissie. Hij wil weten 932 

wat Nanne van Mil zou doen om te zorgen voor ervaring. 933 

Nanne van Mil wil haar best doen om de ouderejaars te enthousiasmeren voor een commissie en aan 934 

het begin van het jaar de oude commissievoorzitters betrekken bij het opstarten van de commissies. 935 
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Maren Backbier is nog zeven dagen bestuurslid van het IAPSS, waarover door Nanne van Mil specifiek 936 

in haar brief is genoemd, alhoewel fout geschreven, dat er veel potentie zit in samenwerking. Er is de 937 

laatste jaren veel discussie of ismus en het IAPSS potentie heeft. Ze is benieuwd waar die potentie dan 938 

zit. 939 

Nanne van Mil denkt dat als de leden er meer van zien, ze ook enthousiaster zullen worden. Ze heeft 940 

er zelf niet veel van meegekregen, maar denkt wel dat het een kans is. 941 

Koen Beekhuis wil zich aansluiten bij Christiaan Boeren, en denkt dat hij vast niet op de blacklist staat. 942 

Hij vindt het zelf beter als er meer vrouwen actiever bij de vereniging worden, en vindt dat ze het goed 943 

gedaan heeft met feminismus. Hij is benieuwd hoe ze dit volgend jaar wil aanpakken en hoe ze 944 

vrouwen wil enthousiasmeren. 945 

Nanne van Mil wil de laagdrempeligheid goed houden, omdat mensen de ismuskamer zien als een 946 

kliekje. Dat is niet zo, maar ze schuiven het dan in die hoek. Ze wil ismus laten zien in de Introductie en 947 

mensen meenemen naar de kamer. Mensen zijn toch kuddedieren. 948 

Ruud Penders denkt dat Nanne van Mil een goede commissaris externe betrekkingen is om 949 

bijvoorbeeld te praten met Sjoerd van Café de Fiets, en wil weten waarom ze daar niet op gesolliciteerd 950 

heeft. 951 

Nanne van Mil heeft geen duidelijke voorkeur voor een functie, maar vindt het leuker om contact te 952 

hebben met de leden, en daarom gaat de voorkeur meer uit naar commissaris interne betrekkingen. 953 

Dominic Kok wil weten hoe Nanne van Mil haar rol ziet als commissaris interne betrekkingen en in 954 

hoeverre ze bereid is om commissies vrij te laten. 955 

Nanne van Mil vindt goede samenwerking belangrijk. Ze wil een aanspreekpunt zijn en commissies de 956 

ruimte geven om zelf dingen te organiseren. Ze miste dat in de feestcommissie, veel ideeën kregen 957 

geen tijd en geen aandacht. 958 

Dominic Kok wil weten wanneer ze aan de rem trekt. 959 

Nanne van Mil geeft aan dat ze dat doet als het fout dreigt te gaan. Als de tijd dringt moet een 960 

commissie ergens mee komen. 961 

Luuk Mevis denkt dat de lustrumcommissie een bepaalde rol gaat spelen achter de schermen, en wil 962 

weten hoe Nanne van Mil de rol van de lustrumcommissie ziet. 963 

Nanne van Mil geeft aan dat het gaat om een commissie met veel ervaring, die veel kunnen bereiken. 964 

Het contact onderhouden heeft voor haar de prioriteit. 965 

Bas Wijnsouw heeft een aanvulling op Luuk Mevis. De lustrumcommissie organiseert veel zelf, dus hij 966 

is benieuwd hoe Nanne van Mil de controle wil loslaten. 967 

Nanne van Mil wil kijken waar de capaciteiten liggen. Als die hoog zijn dan kan een commissie meer 968 

vrijheid krijgen. 969 

Bas Wijnsouw wil weten in hoeverre Nanne van Mil de terughoudendheid heeft om ruimte te geven 970 

aan een commissie en het vanzelf goed te laten komen. 971 

Nanne van Mil vindt dit een lastige grens om te trekken, maar ze kan het wel. Commissies hebben de 972 

tijd nodig, dus wil ze de ruimte geven en goed contact houden. Ze is niet de persoon om erachteraan 973 

te zitten. 974 

Tim van der Werf hoort veel vragen over terughoudend binnen de commissie. Binnen de 975 

feestcommissie zat Nanne van Mil er goed op, maar kon ook soms terughoudend zijn. Hij vindt het een 976 

beetje overframed dat Nanne van Mil dominant is. 977 

 978 

Marten Porte 979 
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Marten Porte is 19 jaar oud en eerstejaars student Politicologie. Toen hij begon met de Introductie 980 

kwam hij meteen bij de meest ismische intro-ouders terecht, waardoor hij een warme introductie bij 981 

ismus heeft beleefd en zich meteen op het gemak voelde. Hij is lid van de lezing- en debatcommissie, 982 

waar het fijne inmiddels wel over gezegd is. Het ging in het begin niet heel lekker, maar door de impuls 983 

van Manouk Smeets, Jordi Uijens en Luuk Mevis heeft de commissie een nieuwe start gemaakt en 984 

mooie namen weten te regelen. Hij solliciteert op de functies van commissaris externe betrekkingen 985 

en voorzitter, omdat hij het leuk vindt om te netwerken en daarin ook zijn kracht ligt. Hij wil 986 

commissaris externe betrekkingen worden omdat de onderhandelingen hem interessant en leerzaam 987 

lijken en omdat hij wil samenwerken met andere verenigingen bij de SVM. Van de functie van 988 

voorzitter lijkt hem het vertegenwoordigende deel erg leuk. Ismus is steeds belangrijker geworden in 989 

zijn sociale leven. Niet zo belangrijk als Tinder, maar toch best wel belangrijk. Hij hoopt dat hij van dit 990 

lustrumjaar, verkiezingsjaar en PiPjaar eraan mag werken om er een mooi jaar van te maken en dat 991 

het KKB het met achten net zo gezellig gaat houden als de afgelopen tijd. 992 

 993 

Christiaan Boeren krijgt het woord maar hoeft toch niets te vragen. 994 

Marten Porte vermeldt dan maar dat hij zijn BSA al binnen heeft. 995 

Remco Frank wil Marten Porte complimenteren met commissaris externe betrekkingen als eerste 996 

keuze. Dat had hij zelf enkele jaren geleden niet, maar hij is er wel blij mee. Hij heeft gezegd dat hij via 997 

de Jonge Democraten en de Nationale Jongerenraad een netwerk heeft opgebouwd dat hij wil 998 

inzetten, en hij is benieuwd hoe dan. 999 

Marten Porte geeft aan dat als actieve mensen ook bij andere organisaties zitten, je daar via via 1000 

mogelijk activiteiten en excursies kunt uithalen. Misschien kan dat ook wel met sponsorcontracten bij 1001 

werkplekken. 1002 

Lars Meijer heeft Marten Porte zijn brief gelezen, waarvoor dank, en wil graag een concreet voorbeeld  1003 

horen van de veranderingen die hij teweeg wil brengen. 1004 

Marten Porte wil zich wel oriënteren op hoe de ALV’s geregeld worden, en misschien een ander 1005 

systeem invoeren, en misschien een nieuw ismuslied schrijven. 1006 

Christiaan Boeren hoort dat Marten Porte actief is bij de Jonge Democraten en zijn netwerk wil 1007 

inzetten, maar vindt dat hij dat wel goed gescheiden moet houden, omdat ismus politiek neutraal is. 1008 

Marten Porte ziet weinig mogelijkheden tot belangenverstrengeling tussen de Jonge Democraten en 1009 

ismus. Hij zou zelf als ismusbestuurder geen actief lid bij de Jonge Democraten worden. 1010 

Dominic Kok vindt het een bescheiden brief en praatje, maar weet dat Marten Porte veel gedaan heeft 1011 

bij de Jonge Democraten, en hij mag trots zijn op dingen die hij bereikt heeft en trots op de dingen die 1012 

in het bestuur mogelijk zijn. 1013 

Marten Porte kan ook trots zijn, maar weet niet in hoeverre hij daarmee op de voorgrond moet treden. 1014 

Hij vindt het leuk om te horen dat hij het goed gedaan heeft, maar kan ook horen dat hij het niet goed 1015 

heeft gedaan. Hij vindt het belangrijk om kritisch naar zichzelf te kijken. 1016 

Ruud Penders bedankt Marten Porte voor zijn praatje, en wil weten hoe hij als commissaris externe 1017 

betrekkingen zou onderhandelen met mensen, of hij creatief gaat zoeken en of hij denkt dat hij er nog 1018 

in kan groeien. 1019 

Marten Porte weet zeker dat hij nog moet groeien, omdat hij weinig ervaring heeft met 1020 

onderhandelingen, wat ook een reden is om voor commissaris externe betrekkingen te gaan. 1021 

Sponsorgelden ziet hij als vergelijkbaar met lezingen. Je moet veel proberen, creatief denken en hopen 1022 

dat iemand hapt. Hij denkt dat hij dat kan. 1023 
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Pol Muffels bedankt Marten Porte voor zijn praatje, en vindt het fijn dat hij uitgesproken gaat voor 1024 

commissaris externe betrekkingen. Hij geeft aan dat Stadscafé TouT ophoudt te bestaan, en dat het 1025 

tijd is om op zoek te gaan naar een nieuwe stamkroeg, omdat je het echt niet wil doen bij de beste 1026 

man die de boel overneemt. Hij wil weten waar hij als commissaris externe betrekkingen naar op zoek 1027 

zou gaan in een nieuwe kroeg. 1028 

Marten Porte wil een leuke kroeg die niet doodebt aan het eind van de avond, iets waar we samen 1029 

kunnen naborrelen en feesten en waar een goede sfeer is. Hij vindt het belangrijk dat hij niet alleen 1030 

wil zoeken en mensen erbij wil betrekken, omdat hij niet de wijsheid in pacht heeft over het Nijmeegse 1031 

nachtleven. 1032 

Dyon Bambacht geeft mee dat TweeKeerBellen een kroeg is waar je niet naar toe moet. Hij hoorde 1033 

eerder dat Marten Porte twijfels had over de tijd die een bestuursjaar kost, en vraagt zich af waarom 1034 

die twijfels nu niet meer bestaan. 1035 

Marten Porte had het idee dat bestuur komt in plaats van studie, wat misinformatie was. Hij hoorde 1036 

van leden die wel vakken haalden. De mogelijkheid is er, dus wil hij het graag doen. 1037 

Dyon Bambacht vraagt zich af waarom dat dan wel in de brief stond. 1038 

Marten Porte is gewoon eerlijk in zijn brief over het feit dat hij ooit twijfels heeft gehad. Hij snapt dat 1039 

hij in onderhandeling altijd moet controleren of er in een brief geen compromitterende zaken staan, 1040 

maar hij is nu volledig overtuigd. 1041 

Koen Beekhuis bedankt Marten Porte voor zijn praatje, hij vindt het een goed samenhangend verhaal. 1042 

Marten Porte komt op hem over als een gezellig persoon, die een groep bij elkaar kan brengen en kan 1043 

relativeren als er stront aan de knikker is, maar vraagt zich af of hij ook hard kan doorpakken als dat 1044 

nodig is. 1045 

Marten Porte heeft daar moeite mee, maar zou dat waarschijnlijk wel kunnen. Hij is nog nooit in de 1046 

situatie geweest dat dat nodig was. 1047 

Remco Frank geeft aan dat er twee soorten commissarissen externe betrekkingen zijn, die die 1048 

contacten beschermen en die die contacten delen voor activiteiten. Hij is benieuwd wat voor 1049 

commissaris externe betrekkingen Marten Porte zou zijn. 1050 

Marten Porte durft dingen uit handen te geven als de situatie daarom vraagt, dus ook als een 1051 

commissie in de betere positie zit. 1052 

Luuk Mevis wil als voorzitter van de lustrumcommissie graag weten hoe hij de rol van het lustrum ziet. 1053 

Marten Porte vindt het lustrum een belangrijk deel van het jaar, en wil volgend jaar goed kijken naar 1054 

een samenwerking met de lezingcommissie, ook om te voorkomen dat commissies in elkaars 1055 

vaarwater zitten. Hij ziet de lustrumcommissie graag redelijk onafhankelijk opereren, maar er mag wel 1056 

supervisie over zijn. 1057 

Quintano Codrington bedankt Marten Porte voor zijn praatje. Hij is benieuwd hoe hij zich als algemeen 1058 

bestuurslid zou zien, of hij goed kan samenwerken en wat zijn mindere kanten zijn. 1059 

Marten Porte kan goed samenwerken in een groep, hij heeft er nooit kritiek over gekregen. Hij staat 1060 

voor iedere functie open als de formatie daarom vraagt. Onervarenheid is zijn mindere kant en hij 1061 

heeft moeite met knopen hakken, maar hij heeft er zelf wel vertrouwen in. 1062 

 1063 

Luuk Scholman 1064 

Luuk Scholman vindt het fijn dat iedereen er is, en geeft aan dat hij solliciteert naar de functies van 1065 

voorzitter en commissaris externe betrekkingen. Hij plaatst hierbij de kanttekening dat hij in de eerste 1066 

plaats algemeen bestuurslid wil worden. Hij had moeite met het kiezen van zijn voorkeursfuncties, 1067 

omdat hij vooral voorzitter wil worden maar de andere functies voor hem allemaal kunnen. Hij komt 1068 
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uit Holten, Overijssel, en was vorig jaar niet zo actief en in het eerste halfjaar niet op de kamer. In de 1069 

laatste twee maanden was hij er iets vaker en is zijn interesse gegroeid, ook omdat het huidig bestuur 1070 

bestaat uit drie tweedejaars. Hij was vaak op de kamer, actief in de accessoirecommissie en de 1071 

almanakcommissie, waarmee hij een mooie almanak heeft afgeleverd, waar hij trots op is. Hij is goed 1072 

in het overleg en vindt het fijn om te werken in een groep. Hij houdt van werken in een fijne sfeer en 1073 

kan anderen goed begrijpen, daarom is hij als voorzitter een geschikte persoon. Hij kan goed luisteren 1074 

en zal niet meteen zijn eigen mening doordrukken en zorgen dat iedereen aan zijn trekken zal komen. 1075 

Hij is thuis actief bij zijn sportvereniging van het BMX’en, waar hij coördinator is van de trainingen. Hij 1076 

traint zo’n 150 man, en is ook trainer geweest voor zowel jonge als oude mensen. Daarnaast heeft hij 1077 

gewerkt als campus ambassador voor Feedback Fruits, een bedrijf voor innovatief leren, waarvoor hij 1078 

moest proberen het programma aan docenten te brengen. Daarvoor heeft hij mailcontact met 1079 

docenten onderhouden, maar ook persoonlijk docenten geholpen en proberen te overtuigen. Hij is 1080 

daarmee gestopt, omdat de universiteit besloot om het bedrijf geen licentie te verlenen. Die baan is 1081 

een stap naar de functie van commissaris externe betrekkingen, omdat je daar contacten moet 1082 

onderhouden naar buiten met onbekenden. Hiervoor moet je initiatief nemen en daar is hij van 1083 

gegroeid, hij heeft daarin ook kwaliteiten ontwikkeld die ook voor voorzitter handig zijn. Hij is positief 1084 

tegen iedereen, maar heeft als mindere kant dat hij fel kan reageren als hij aangevallen wordt, terwijl 1085 

hij dan later denkt dat dat niet nodig was. Daar is hij wel in gegroeid, want op de middelbare school 1086 

was het erger en hij kan dit tegenwoordig beter inschatten. 1087 

 1088 

Christiaan Boeren wil weten of Luuk Scholman zijn propedeuse al heeft. 1089 

Luuk Scholman moet nog twee vakken in dit blok, maar ligt op schema. 1090 

Lars Meijer is benieuwd hoe Luuk Scholman de samenwerking met de lustrumcommissie ziet. 1091 

Luuk Scholman geeft aan dat het lustrum maar eens in de vijf jaar is, en dus erg belangrijk is. Het gaat 1092 

om een speciale commissie met ervaren mensen, die echt belangrijk is. Hij wil als voorzitter wekelijks 1093 

contact onderhouden met de commissie, weten waar de commissie mee bezig en ze ondersteunen 1094 

waar nodig. 1095 

Ruud Penders vindt het leuk dat Luuk Scholman voorzitter wil worden. Hij is zelf niet veel op de kamer 1096 

geweest, maar hij vindt dat hij timide overkomt. Hij wil weten hoe hij er vol in wil gaan bij nieuwe leden 1097 

om ze erbij te betrekken en of hij al een idee heeft over het PvP en het IAPSS. 1098 

Luuk Scholman kan dingen gaan zeggen over het PvP en het IAPSS, maar weet er gewoon te weinig 1099 

van. Hij is iemand die naar mensen toe kan treden en een gesprek kan starten, maar niet gelijk haantje 1100 

de voorste om mensen te leren kennen en te overtuigen van hemzelf. Hij schroomt het niet om op 1101 

nieuwe mensen af te stappen. Hij is de enige tweedejaars die kandidaat is, maar hij kan het met veel 1102 

eerstejaars goed vinden. Hij is verleden jaar ook mentor geweest, wat ook goed verliep. 1103 

Dominic Kok geeft aan dat Luuk Scholman volgend jaar derdejaars is en kan beginnen aan zijn 1104 

bachelorscriptie. Hij is benieuwd of hij dat kan combineren. 1105 

Luuk Scholman denkt niet dat hij volgend jaar gaat beginnen aan zijn scriptie, maar vakken gaat doen 1106 

die hij dit jaar niet gehaald heeft en een minor erbij. Het ligt aan de uitkomst van vanavond, maar 1107 

eventueel wil hij nog graag ooit naar het buitenland. Daar ligt echter geen druk op. 1108 

Youri Kling vindt het belangrijk dat er meer aandacht naar sport gaat, en wil weten of er een betere rol 1109 

komt voor Politigoalogie F.C. 1110 

Luuk Scholman vindt dat ook echt leuk, maar ziet er geen rol voor binnen ismus. Ze kunnen wel ieder 1111 

jaar kijken of er actieve mensen zijn die willen voetballen. Dat gaat dan niet via ismus, maar wel bij 1112 
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ismus. We zijn niet de grootste sporters met zijn allen, maar het is wel leuk om de sport wel een keer 1113 

te gebruiken. Daar is echt wel genoeg animo voor. 1114 

 1115 

Ruud Walvius 1116 

Ruud Walvius bedankt iedereen voor het komen en geeft meteen aan dat hij zijn BSA nog niet binnen 1117 

heeft en nog twee vakken moet halen. Hij heeft het nadeel om als laatste dingen te moeten zeggen 1118 

die iedereen al zeven keer heeft gehoord, maar hij wil juist meer over zichzelf vertellen, want in zijn 1119 

brief stond wel zijn motivatie, maar niet veel over zichzelf. Hij wil graag een concreet voorbeeld geven. 1120 

Hij is sinds zijn zevende actief bij de scouting, waarvan hij de laatste twee jaar bij de leiding hoort. Hier 1121 

komen dingen bij kijken waardoor je als persoon groeit, wat ook van toepassing is bij een 1122 

bestuursfunctie. Als bestuurslid moet je wendbaar zijn, en als er dingen misgaan moet je on the spot 1123 

kunnen reageren. Dat moet je bij de scouting ook kunnen, bijvoorbeeld als je kinderen met een 1124 

katapult van zes meter hoog op elkaar laat schieten. Hij wil ook zijn rol in de meerdaagse excursie 1125 

noemen. In Parijs ging er onverhoopt een activiteit niet door, maar door in oplossingen te denken en 1126 

je aan te passen aan de situatie is er gelijk een vervangende activiteit naar het Louvre georganiseerd, 1127 

en hebben de leden er geen last van ondervonden. Hij is goed in de representatiefunctie gegroeid, 1128 

doordat hij bij de scouting gebombardeerd is tot oudercontact. Dan moet je dingen uitleggen en moet 1129 

je van ouders het vertrouwen hebben om hun kinderen een week lang mee te nemen. Hij is het 1130 

makkelijker gaan vinden om met mensen te praten en antwoorden te geven. In zijn brief heeft hij het 1131 

PvP, het PiP Congres en het IAPSS genoemd en hij verwacht vragen daarover, dus wil hij dit alvast 1132 

uitleggen. Hij weet dat Stan van Moorsel en Rens Verhaegh naar Berlijn zijn gegaan en heeft zich hier 1133 

een beetje in verdiept. Hij vindt het wel interessant, en heeft op de site van het IAPSS gezien dat ze 1134 

veel meer bieden dan alleen een congres, maar ook excursies, of de organisatie van een congres met 1135 

hulp van het IAPSS. Hij weet niet hoe haalbaar dit is, maar heeft wel de ambitie om dat uit te zoeken. 1136 

Over het PvP heeft hij, behalve het jaarlijkse congres, weinig kunnen vinden. Hij hoopt dat het mogelijk 1137 

is om daar meer mee te organiseren. 1138 

 1139 

Ruud Penders bedankt Ruud Walvius voor zijn praatje en vindt het leuk dat hij al een en ander heeft 1140 

uitgezocht over het IAPSS en het PvP. Hij heeft echter nog niets gehoord over interne samenwerking, 1141 

en is benieuwd of hij goed problemen goed kan oplossen. 1142 

Ruud Walvius denkt van wel. Daarom heeft hij zich ook opgegeven, hij kan goed naar mensen luisteren, 1143 

maar kan ook gaan voor zijn idee als hij het zo in het snotje heeft. Hij wil overtuigd worden waarom 1144 

het andere beter is. 1145 

Koen Beekhuis vindt het mooi om vergeleken te worden met jongens tot 15 jaar. Hij kent Ruud Walvius 1146 

als iemand die het voortouw neemt en best wel aanwezig is. Hij wil weten of hij ook gas terug kan 1147 

nemen in een club. 1148 

Ruud Walvius denkt van wel. Hij heeft wel door wanneer hij gas terug moet nemen, ook door dingen 1149 

in het verleden in commissies. Als je ook ruimte aan anderen laat, boek je goede resultaten en haal je 1150 

er meer voldoening uit. 1151 

Yaël van Drunen ziet maar een klein stukje over commissaris interne betrekkingen en geeft aan dat het 1152 

een puzzel is die groter wordt door de lustrumcommissie. Ze vraagt zich af hoe hij die puzzel ziet. 1153 

Ruud Walvius geeft aan dat de puzzel lastiger wordt door deze ervaren commissie. De 1154 

lustrumcommissie heeft veel aandacht nodig, maar niet veel sturing. Hij wil wel kijken hoe commissies 1155 

efficiënter ingedeeld kunnen worden, zoals bijvoorbeeld de excursiecommissie. Iedereen is ingesteld 1156 

op de meerdaagse excursie, dus misschien moet dat meteen bij inschrijving gescheiden worden, 1157 
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waardoor de eendaagse excursiecommissie ook beter wordt. De sport-, spel- en filmcommissie is nu 1158 

veel op de spelkant gericht, dus misschien kan er een aparte sportcommissie komen. Hij is zelf geen 1159 

grote sportfanaat, maar er is veel haalbaar in een commissie met sporters. 1160 

Christiaan Boeren bedankt Ruud Walvius en vindt dat hij mooi kan praten als Brugman en enthousiast 1161 

is. Hij is benieuwd waarom hij niet solliciteert op commissaris externe betrekkingen, dat is hem 1162 

namelijk op het lijf geschreven. 1163 

Ruud Walvius had deze vraag zien aankomen en vindt dat commissaris externe betrekkingen bij hem 1164 

past. Hij houdt wel van dat persoonlijk contact, maar met name met leden, terwijl de commissaris 1165 

externe betrekkingen meer buiten de vereniging bezig is. Het persoonlijke stukje met de leden spreekt 1166 

hem meer aan. 1167 

Dominic Kok geeft aan dat het PiP Congres volgend jaar in Nijmegen is. Hij wil weten hoe Ruud Walvius 1168 

als voorzitter eraan bij wil dragen om Amsterdammers en Leienaren naar Nijmegen te halen. 1169 

Ruud Walvius vindt het lastig om zich daar hard voor te maken. Hij is er nooit bij geweest, dus weet 1170 

niet wat hij moet bewerkstelligen. Er zijn wel andere activiteiten in de aanloop naar het congres, 1171 

waarmee hij misschien wel mensen kan enthousiasmeren voor Nijmegen. 1172 

Quintano Codrington bedankt Ruud Walvius voor zijn praatje en vindt dat hij goed reageert op alle 1173 

vragen. Hij wil weten of er iets is waar hij tegenop ziet of moeite mee denkt te hebben. 1174 

Ruud Walvius heeft hier over nagedacht van tevoren. Hij is bang dat hij zich dingen persoonlijk aantrekt 1175 

als hij iets fout doet en het te horen krijgt op ALV’s. Mogelijk is het ook een obstakel dat je zo veel met 1176 

elkaar bezig bent dat je een beetje gek wordt van elkaar. 1177 

 1178 

Stemming Kandidaten 1179 

Bob Smits legt de stemprocedure uit. 1180 

Rens Verhaegh leest het quorum voor. 1181 

 1182 

Stemgerechtigden aanwezig: 62 1183 

Stemgerechtigde machtigingen: 28 1184 

Stemgerechtigden totaal: 90 1185 

 1186 

Bob Smits schorst de vergadering om 23.28 uur. 1187 

 1188 

Bob Smits heropent de vergadering om 00.40 uur. 1189 

 1190 

Bob Smits heet iedereen welkom terug en geeft aan dat de stemmen geteld zijn. 1191 

Hij vertelt dat er nog geen uitslag is, omdat er een gelijke stand is voor de vijfde plaats. Zodoende gaat 1192 

er een nieuwe stemming plaatsvinden tussen deze twee kandidaten. 1193 

 1194 

Yaël van Drunen vindt het fijner om al de hele uitslag te weten dan. 1195 

Stan van Moorsel geeft aan dat het HR geen uitsluitsel biedt voor deze situatie, en dat het bestuur zo 1196 

heeft besloten. 1197 

 1198 

Bob Smits geeft aan dat er opnieuw gestemd moet worden tussen Wimer Heemskerk en Ruben 1199 

Meijerink. 1200 

 1201 

Wimer Heemskerk geeft aan dat hij hier niet aan mee wil werken en zich wil terugtrekken als het zo is. 1202 
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Ruben Meijerink wil een pauze aanvragen om met Wimer Heemskerk te praten. 1203 

Bob Smits honoreert dit verzoek. 1204 

 1205 

Bob Smits schorst de vergadering om 00.48 uur. 1206 

 1207 

Bob Smits heropent de vergadering om 01.00 uur. 1208 

 1209 

Bob Smits vertelt dat Wimer Heemskerk doorgaat, maar dat Wimer Heemskerk en Ruben Meijerink 1210 

besloten hebben niet bij deze stemming te willen zijn. Hij legt de stemprocedure uit en verzoekt 1211 

iedereen om na het stemmen de zaal te verlaten. 1212 

 1213 

Stemgerechtigden aanwezig: 53 1214 

Stemgerechtigde machtigingen: 29 1215 

Stemgerechtigden totaal: 82 1216 

 1217 

Bob Smits schorst de vergadering om 01.05 uur. 1218 

 1219 

Bob Smits heropent de vergadering om 01.19 uur. 1220 

 1221 

Bob Smits vertelt dat er een uitslag is. Hij vindt dit een hele nare situatie en heeft veel respect voor de 1222 

twee jongens die dit hebben moeten doorstaan. 1223 

 1224 

Bob Smits vertelt dat het nieuwe kandidaatsbestuur bestaat uit Ruben Meijerink, Nanne van Mil, Luuk 1225 

Scholman, Tomas Jochoms en Ruud Walvius. 1226 

 1227 

Bob Smits legt uit dat er nu gestemd moet worden over het bestuur als geheel. Hij legt de bijbehorende 1228 

stemprocedure uit. 1229 

 1230 

Bob Smits leest de stembriefjes één voor één voor. 1231 

 1232 

Stemgerechtigden aanwezig: 55 1233 

Stemgerechtigde machtigingen: 29 1234 

Stemgerechtigden totaal: 84 1235 

 1236 

Voor: 62 1237 

Tegen: 5 1238 

Onthouding: 16 1239 

Ongeldig: 1 1240 

 1241 

Het kandidaatsbestuur is aangenomen. 1242 

 1243 

W.V.T.T.K. 1244 

Er is niets ter tafel gekomen. 1245 

 1246 

Rondvraag 1247 
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Bas Romeijn heeft geen vragen. 1248 

Luc Stuart heeft geen vragen. 1249 

Auke Roos heeft geen vragen 1250 

Wessel Luken heeft geen vragen. 1251 

Max Hoofwijk vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor de goedgeleide ALV, ondanks dat het lastig 1252 

was, of hij de mensen die het niet geworden zijn mag bedanken voor de moeite, of hij mag zeggen dat 1253 

ze het heel goed gedaan hebben en zich absoluut nergens voor hoeven te schamen, of hij mag hopen 1254 

dat ze bij ismus blijven, hoe klote de avond ook was, of hij degenen die het wel geworden zijn mag 1255 

feliciteren, of hij mag hopen op een goed jaar en of hij mag vragen of het ismus lustrumlogo met een 1256 

puntje kan. 1257 

Yaël van Drunen vraagt of ze het bestuur mag bedanken, of ze het kandidaatsbestuur succes mag 1258 

wensen en veel plezier, of ze de kandidaten mag bedanken, of ze de afvallers mag bedanken voor het 1259 

feit dat ze hier staan en het goed gedaan hebben, en of ze aan Bob Smits mag vragen waarom er zoveel 1260 

woorden zijn met zak (klootzak, goedzak, dikzak). 1261 

Tim van der Werf heeft geen vragen. 1262 

Sterre Bolluijt heeft geen vragen. 1263 

Rein Wieringa heeft geen vragen. 1264 

Gijs Kooistra heeft geen vragen. 1265 

Anton Stel heeft geen vragen. 1266 

Bas Wijnsouw vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor de ALV en voor de kordate en moeilijke 1267 

beslissing in deze nog nooit eerder voorgekomen situatie, of hij het KKB in zijn geheel mag bedanken 1268 

voor hun praatjes en of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren, succes mag wensen en mag hopen 1269 

op een mooi jaar. 1270 

Lars Meijer vraagt of hij het nieuwe kandidaatsbestuur mag feliciteren met hun benoeming, of hij de 1271 

ALV mag oproepen om te komen en na te denken over een oplossing dat dit niet meer kan gebeuren 1272 

en of iedereen erover na wil denken of we dit feestje nog ieder jaar zouden willen. 1273 

Marije Oude Hengel heeft geen vragen. 1274 

Tom Dymanus vraagt of hij de kandidaten mag bedanken voor de getoonde inzet, of hij het bestuur 1275 

mag bedanken voor hun inzet en het afgelopen jaar, aan het oude bestuur waar de beamer blijft en of 1276 

het nieuwe bestuur wil nadenken over een beamer. 1277 

Henri van Omme vraagt of hij alle kandidaten mag bedanken voor hun kandidaatstelling, omdat het 1278 

zonder hen niet zo’n spannende race zou zijn, of ze willen blijven komen, of hij mag zeggen dat 1279 

iedereen hartstikke welkom is, dat is altijd geweest en zal altijd zo blijven, of hij het kandidaatsbestuur 1280 

mag feliciteren en succes mag wensen, of hij het bestuur bij voorbaat mag bedanken voor het leiden 1281 

van de vergadering en of hij mag benadrukken dat hij het leuk vindt dat Lars Meijer er is. 1282 

Koen Beekhuis vraagt of hij zich mag aansluiten bij Henri van Omme en of hij het eveneens leuk mag 1283 

vinden dat Lars Meijer er is. 1284 

Sanne Reijnen heeft geen vragen. 1285 

Luuk Kaffener heeft geen vragen. 1286 

Boaz de Rooij heeft geen vragen. 1287 

Daan Bouwer heeft geen vragen. 1288 

Marten Terlouw heeft geen vragen. 1289 

Tjitse Ozinga vraagt of hij zich mag aansluiten bij Henri van Omme. 1290 

Thomas Buijnink heeft geen vragen.  1291 
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Casper Veenhuysen vraagt of hij het aan de ene kant met Lars Meijer eens mag zijn dat deze situatie 1292 

in de toekomst voorkomen moet worden, maar dat democratie heel belangrijk is. 1293 

Bram Geurkink vraagt of hij iedereen mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij de kandidaten mag 1294 

bedanken voor hun kandidaatstelling en of hij het kandidaatsbestuur veel succes mag wensen morgen 1295 

en daarna. 1296 

Manouk Smeets vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze de kandidaten mag bedanken 1297 

voor hun aanwezigheid en goede inzet en of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren. 1298 

Sanne Toebes heeft geen vragen. 1299 

Quintano Codrington vraagt of hij de aanwezigen mag bedanken, of hij de kandidaten mag bedanken 1300 

voor hun inzet, of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en of hij het bestuur mag bedanken voor 1301 

het leiden van de vergadering. 1302 

Marleen Nijenhuis heeft geen vragen. 1303 

Annechien Stelwagen heeft geen vragen. 1304 

Dominic Kok vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de aanwezigheid, of hij het bestuur mag 1305 

bedanken voor het leiden van de vergadering en of hij de kandidaten mag danken voor hun 1306 

aanwezigheid, voor wat ze hebben gedaan en voor het beantwoorden van zijn kutvragen. 1307 

Lowieke Vermeulen vraagt of ze iedereen mag bedanken voor hun aanwezigheid, of ze de kandidaten 1308 

mag bedanken voor hun kandidaatstelling, of ze mag vinden dat de afvallers het supertof opnemen en 1309 

of ze het bestuur mag bedanken voor het goed leiden van de vergadering. 1310 

Maren Backbier vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het huidig bestuur mag bedanken 1311 

voor het leiden van hun laatste volledige ALV, of ze de kandidaten mag bedanken voor hun inzet voor 1312 

deze geweldige vereniging, of ze het kandidaatsbestuur succes mag wensen voor het komende 1313 

fantastische lustrumjaar en of ze mag hopen dat degenen die niet gekozen zijn zich blijven inzetten. 1314 

Luuk Mevis vraagt of hij de kandidaten mag bedanken voor het feit dat ze er zijn gaan staan, of hij het 1315 

kandidaatsbestuur mag feliciteren, of hij mag vinden dat de rest het goed gedaan heeft, of hij het 1316 

bestuur mag bedanken voor het leiden van de vergadering en deze ingewikkelde beslissing en of hij 1317 

Bas Bongers mag vragen om zo meteen te helpen met de afwas. 1318 

Youri Kling heeft geen vragen. 1319 

Christiaan Boeren vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor de ALV en het leuke halfjaar, of hij het 1320 

KKB mag bedanken voor hun praatjes en inzet, of hij de twee waarom het spande mag bedanken voor 1321 

hun inzet jegens elkaar en of hij zijn ongenoegen mag uiten over het feit dat het alweer 15 maanden 1322 

geleden is dat het MVNP ter ziele is gegaan. 1323 

Bas Bongers heeft geen vragen. 1324 

Pol Muffels vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag bedanken voor hun 1325 

leiderschap in een nog niet eerder voorgekomen situatie, of hij de dame en heren kandidaten mag 1326 

bedanken voor hun getoonde ballen voor het voor de zaal staan en hun verhaal en of hij aan Bob Smits 1327 

mag vragen waar we zo met z’n allen keihard gaan zuipen. 1328 

Saskia Meijs heeft geen vragen. 1329 

Folkert Woudstra heeft geen vragen. 1330 

Boris Rauwerdink heeft geen vragen. 1331 

Marten Porte vraagt of hij het kandidaatsbestuur ontzettend veel plezier mag wensen, omdat hij hen 1332 

dat heel erg gunt, of hij het bestuur mag bedanken voor de voorbereiding en het leiden van de ALV en 1333 

of hij mag melden dat hij er geen spijt van heeft en dat we nog niet van hem af zijn. 1334 

Tim Jacobs vraagt of hij iedereen mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij het kandidaatsbestuur 1335 

veel geluk mag wensen en of hij het KKB mag bedanken voor de afgelopen weken. 1336 
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Ruben Meijerink vraagt of hij iedereen mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij degenen die zijn 1337 

afgevallen heel erg mag bedanken voor hun inzet en of hij Wimer Heemskerk mag prijzen voor zijn 1338 

grote sportiviteit. 1339 

Wimer Heemskerk vraagt of hij het kandidaatsbestuur heel erg mag feliciteren, omdat ze het allemaal 1340 

hartstikke verdiend hebben en Ruben Meijerink met name, of hij mag melden dat hij veel zin heeft in 1341 

volgend jaar, dat het een topjaar wordt en of iemand zijn huis beschikbaar wil stellen voor de 1342 

drankspellenavond. 1343 

Ruud Walvius vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag bedanken voor 1344 

hat leiden van een lastige ALV en of hij het KKB stuk voor stuk mag bedanken. 1345 

Luuk Scholman vraagt of hij iedereen mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij zijn mede-KKB’ers 1346 

mag bedanken voor het feit dat hij het enorm leuk met ze heeft gehad, of hij het bestuur mag bedanken 1347 

voor de ALV en hoe ze hem geleid hebben, en omdat hij alles kon vragen en of hij de hoop mag 1348 

uitspreken dat ze er een heel mooi jaar van gaan maken. 1349 

Tomas Jochoms vraagt of hij de ALV mag bedanken voor hun aanwezigheid, of hij het bestuur mag 1350 

bedanken voor het leiden van de vergadering, of hij het KKB in zijn geheel mag bedanken voor de 1351 

fantastische tijd van afgelopen maand, of hij de afvallers veel succes mag wensen, of hij iedereen 1352 

volgend jaar mag terugzien, of hij de twee waartussen het spannend was respect mag tonen voor hun 1353 

gedrag en of hij het huidig bestuur mag bedanken voor de weg naar de ALV. 1354 

Nanne van Mil vraagt of ze iedereen mag bedanken die gekomen is, of ze het bestuur mag bedanken 1355 

voor de afgelopen tijd, de openheid, vragen en ondersteuning, of ze haar mede-KKB’ers mag bedanken 1356 

voor de avond, of ze Wimer Heemskerk mag bedanken dat hij er nog zit en dat hij trots mag zijn op 1357 

zichzelf en of ze mag zeggen dat ze er met het kandidaatsbestuur een mooi jaar van gaat maken. 1358 

Merel van ’t Leven vraagt of ze de ALV mag bedanken voor hun aanwezigheid, of ze alle kandidaten 1359 

mag bedanken voor hun inzet en of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren. 1360 

Stan van Moorsel vraagt of hij zich mag aansluiten bij alles wat gezegd is, of hij mag zeggen dat er de 1361 

komende tijd voor alle acht nog genoeg ruimte is voor reflectie en of hij zich mag aansluiten bij Lars 1362 

Meijer dat deze methode hem een doorn in het oog is en hij volgend jaar een discussie wil over de 1363 

procedure. 1364 

Rens Verhaegh vraagt of hij iedereen mag bedanken voor hun geduld, of hij alle kandidaten mag 1365 

bedanken, hij heeft meegeleefd omdat hij weet hoe het is, of hij het kandidaatsbestuur veel succes 1366 

mag wensen, of iedereen zo nog een drankje blijft doen en anders in de stad, of de afvallers actief 1367 

willen blijven en een commissie willen gaan doen en of iedereen zo al het papier wil opruimen. 1368 

Jordi Uijens vraagt of hij iedereen mag bedanken die de moeite heeft genomen om er de hele avond 1369 

te zitten, of hij het kandidaatsbestuur succes mag wensen, of hij Marten Porte, Tim Jacobs en Wimer 1370 

Heemskerk mag bedanken voor hun inzet en of hij Wimer Heemskerk en Ruben Meijerink speciaal nog 1371 

een keer mag complimenteren voor hoe ze zich gehouden hebben. 1372 

Bob Smits geeft aan dat iedereen iedereen mag bedanken, en zeker de kandidaten. Hij wil ook het 1373 

kandidaatsbestuur feliciteren, en denkt zeker dat er een fantastisch jaar komt. Hij wil zich aansluiten 1374 

bij de ALV en hoopt dat Tim Jacobs, Marten Porte en Wimer Heemskerk actief blijven en vindt het 1375 

jammer dat we ze moeten achterlaten. Hij heeft veel respect voor Wimer Heemskerk en Ruben 1376 

Meijerink, geeft nogmaals aan dat de situatie niet als gehoopt was, en wil zich aansluiten bij Lars Meijer 1377 

om te kijken of er een nettere manier geregeld kan worden. Hij geeft aan dat de vraag van Tom 1378 

Dymanus eigenlijk niet aan hem gesteld is en dat er bier gedronken kan worden bij TouT en als dat 1379 

dicht is elders. Hij denkt dat het woord zak een reactie is van iemand die zijn teen heeft gestoten tegen 1380 

een zak hooi. 1381 
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 1382 

Bob Smits sluit de vergadering om 01.53 uur en verzoekt iedereen om de glazen mee naar voren te 1383 

nemen. 1384 


